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OBČINA TRŽIČ 

 

30. redna seja Občinskega sveta 

 

(15. september 2022) 

 

 

 

 

Sejo je vodil podžupan Dušan Bodlaj (podžupan v začasnem 

opravljanju funkcije župana). 

 

Seja se je začela ob 17.00 uri. 

 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Bomo kar začeli. Sklepčnost smo 

dosegli. Vas najprej prav lepo pozdravim na 30. redni seji, 

prvi jesenski in hkrati tudi predzadnji seji v tem sklicu 

občinskega sveta. Pred začetkom naše seje se poklonimo himni.  

 

/posnetek himne/ 

 

Pred začetkom seje je prav, da ugotovimo prisotnost v 

dvorani. Prosim vas, da z belo tipko potrdite svojo 

navzočnost. 17 svetnic in svetnikov je prisotnih. Od redne 

zasedbe občinskega sveta so se opravičili gospod Veternik 

Marjan, gospod Drago Zadnikar, gospod Franjo Liška. Gospod 

Andrej Frelih in gospod Nejc Perko se nam pridružita malo 

kasneje. Tukaj spredaj smo se odločili, da bomo imeli gor 

maske, za vas po lastni presoji. Kakor kdo želi. Jaz sam 

sicer malo kašljam ampak sem testiran vsak dan, tako da 

COVID-a zaenkrat še nimamo.  

 

Prehajamo na 1. točko dnevnega reda, pravzaprav moramo 

najprej glasovati o dnevnem redu. Zato vas sprašujem, glede 

na dnevni red, ali ima kdo kakšen predlog za umik točke z 

dnevnega reda? Ne.  

 

Pri vprašanju za predloge in širitev dnevnega reda bi jaz 

najprej za soglasje, da razširimo dnevni red z 10. točko 

dnevnega reda in sicer, da uvrstimo tukaj notri glasovanje 

o Sklepu o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za 

lokalne volitve 2022. To smo dobili kasneje, kakor smo 

gradivo izdali. Glede bližajočih se volitev in rokov, vas 

prosim, da to uvrstimo. Drugače ne bomo ujeli roka za te 

povrnitve stroškov.  
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Ima še kdo kakšen drug predlog za razširitev dnevnega reda. 

Gospod Tomaž.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Mene zanima, gre tudi to na dnevni red, smo 

dobili tisto pobudo…? O tem ne bomo razpravljali? 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ne, ne, anonimna prijava ni predmet 

razprave. Anonimnemu, kakorkoli že je, ne moremo odgovoriti, 

da bi on to relevantno potem kakšen sklep dobil na vpogled.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Kaj drugi dopis od športnega društva?  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Tisto bomo obravnavali pri proračunu. 

Vas sprašujem se strinjate s to širitvijo, ki sem jo jaz 

zdaj predlagal? Pozdravljamo še gospoda Nejca Perka, ki se 

nam je pridružil.  

 

Prosim še enkrat za potrditev prisotnosti. Trenutno nas je 

18 v dvorani. Kdo se z razširitvijo dnevnega reda strinja? 

Soglasno smo sprejeli. Hvala lepa.  

 

Ali je kakšen predlog za spremembo vrstnega reda dnevnega 

reda? Ima kakšen težavo z dnevnim redom? Bi rad kakšno točko 

obravnaval prej ali kasneje? Če ne, je tudi to v redu.  

 

Glasovanja po skrajšanem postopku, po hitrem postopku 

nimamo.  

 

Predlagam sklep, in sicer se glasi: »Potrdi se s sklicem 

seje poslan dnevni red. Pod 10. točko se uvrsti še točka 

»Sklep o delni povrnitvi volilne kampanje za lokalne volitve 

2022«.« 

 

Ugotavljamo prisotnost svetnic in svetnikov v dvorani. 18 

prisotnih v dvorani. Kdo se s tem sklepom strinja? Soglasno 

smo dnevni red sprejeli. Hvala lepa.  

 

Elektronsko ste dobili še  zapisnike Odbora za gospodarstvo 

in gospodarske javne službe, ne tega nismo, je napisano, 

Odbora za okolje prostor in Komisije za proračun in zaključni 

račun. Bomo pri vsaki točki posebej prosili za razlago in 

mnenja.  

 

Prehajamo na 1. TOČKO DNEVNEGA REDA – POTRDITEV ZAPISNIKA 

29. REDNE SEJE OBČINE TRŽIČ z dne 16. 6. 2022. Zapisnik ste 

dobili. Notri je tudi zapisano iz te snemalne naprave, tako 
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da je v zadnjem času dosti natančen in eksakten. Sprašujem 

ali ima kdo kakšno pripombo na ta zapisnik? Ste prebrali? 

Smo kaj preveč napisali?  

 

Pozdravljam še devetnajsto svetnico današnje seje občinskega 

sveta, gospo Metko Gaberc. Metka dobrodošla.  

 

Smo pri sprejemanju zapisnika zadnje seje. Imaš mogoče kakšne 

pripombe nanj? Če pripomb ni kar predlagam sklep.  

 

Prisotnost v dvorani še enkrat ugotavljamo. 19 prisotnih v 

dvorani. Predlog sklepa je sledeč: »Sprejme se zapisnik 29. 

redne seje občinskega sveta.« 18 za.  

 

Prehajamo na 2. TOČKO DNEVNEGA REDA – PREGLED IN REALIZACIJA 

SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 29. REDNI 

SEJI TER ODGOVORI IN VPRAŠANJA NA POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA 

SVETA. Pregled in realizacijo sklepov ste tudi dobili. 

Odpiram razpravo na ta zapis. Ima kdo kakšne pripombe? Če 

ne, dam ta predlog na glasovanje.  

 

Prisotnost v dvorani. 19 prisotnih svetnic in svetnikov. 

Prebral bom sklep: »Občinski svet Občine Tržič sprejme 

pregled in realizacijo sklepov Občinskega sveta Občine 

Tržič, sprejetih na 29. redni seji Občinskega sveta Občine 

Tržič dne 16. 6. 2022.«  

 

Kdo s sklepom strinja? 18 svetnic in svetnikov za sprejem 

tega sklepa.  

 

Prehajamo na 3. TOČKO DNEVNEGA REDA - VPRAŠANJA IN POBUDE 

ČLANOV OBČINSKEGA SVETA. Na zadnji seji junija so 

razpravljali gospod Mladen Novković, gospa Melanija 

Primožič, gospod Jaka Jankovec, gospod Andraž Žitnik, gospod 

Drago Zalar, gospa Teja Nemec in gospod Janez Bogataj. 

Zaostankov nimamo. Smo na zadnji seji pustili, ki so se 

prijavili na razpravo, tako da začenjamo nov krog. Prednost 

imajo vsi ostali razen teh. Če bo čas ostal, bodo te, ki sem 

jih zdaj prebral lahko sprejmemo za pobude in vprašanja. 

Metka Gaberc, Mladen Novković čisto na zadnje. Mojca Čadež. 

Tomaž… Gospa Metka, izvoli. 

 

METKA GABERC: Hvala za besedo. Jaz bi nekaj o OPN-ju vprašala 

in sicer 112. člen, sicer vidim, da Jasne ni tukaj, ampak 

vseeno…. 112. člen pri tretji postavki, prva alinea. Gre se 

za Planino Javornik, da gradnja gostinskih objektov ni 
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dopustna. V temu OPN-ju ima to napisano samo Planina 

Javornik. Me zanima, če se da to izbrisati oziroma zakaj je 

oziroma zakaj je prišlo do te alinee. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala za vprašanja. Kakšnih prav 

strokovnih odgovorov danes ne moremo podati. Jaz lahko samo 

to rečem… 

 

METKA GABERC: Saj bi prosila kar pisni odgovor.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Sprememba OPN-ja ni čez noč, to se v 

bistvu zbirajo ti predlogi par let. Vprašanje bomo 

posredovali gospe Jasni Kavčič in njenim sodelavcem na Uradu 

za okolje in prostor in bodo to strokovno obrazložili in 

odgovorili. Gospa Mojca Čadež. 

 

MOJCA ČADEŽ: Lep dober dan vsem. Imela bi pobudo, ki jo dajem 

v imenu svetniške skupine Ekipe Boruta Sajovica. In sicer 

smo mnenja, da glede na energetsko krizo, ki smo ji trenutno 

priča, predlagamo, da bi občinska uprava proučila in 

realizirala ukrep varčevanja z električno energijo na 

področju javne razsvetljave. Menimo, da je osvetljevanje 

javnih površin in zgradb med 23.00 uro zvečer in 5.00 uro 

zjutraj trenutno bolj nepotrebno in ne varčno in bi s tem 

prihranili kar nekaj proračunskih sredstev, ki jih bomo v 

nadaljevanju še kako potrebovali. Seveda bi se ta 

razsvetljava ukinila tam, kjer je to iz tehničnih, varnostnih 

in zakonskih razlogov omogočili. Ukrep, ki bi ga eventualno 

lahko sprejeli oziroma bi ga sprejel občinski svet na 

naslednji seji, bi trajal v času energetske krize in v 

primeru normalizacije trga energentov in bi ga občinski svet 

spet lahko preklical. Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala za vprašanje. Moram reči, da 

smo pri tem predlogu res sodelovali, smo ga oblikovali v 

naši svetniški skupini. Vidimo po zahodu, da se to že dogaja. 

Zahodne države so začele že razmišljati in uvajajo tudi te, 

bom rekel, restrikcije na področju osvetljevanja javnih 

zgradb, znamenitosti, ulic in tako naprej. Elektrika se 

seveda nenormalno draži. Na taki stopnji, kot je zdaj, je 

vprašanje, če bo tudi drugo leto. Je vprašanje, če ne bo šlo 

še višje. S takim ukrepom bi mi pravzaprav, da bi stroške 

elektrike kaj prihranili. Ne bomo, ker se elektrika tako 

draži, ampak da bi se vsaj obdržali na letni ravni. Vam 

povem, da je stroške za električno energijo javne 

razsvetljave na letni ravni stane tam okrog 80 do 85 tisoč 
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evrov. Če mi, kljub podražitvam uspemo to raven zadržati, da 

je ne bom imeli »krat« 3, bomo res veliko naredili. Tisti 

denar nam bo ostal, ga bomo lahko porabili kje drugje. Se  

tukaj gre res za ugašanje javne razsvetljave od 23.00 ure 

zvečer in do 5.00 ure zjutraj, ko res 99,9 % sveti samo sama 

zase. Takrat ljudi ni na ulicah. Tisti, ki se z avtom pelje 

ima luč s seboj. Tako, da tam res nima smisla, da to pustimo 

prižgano. Je to seveda taka odločitev, ki jo mora občinski 

svet s političnim konsenzom sprejeti, zato da ne bomo pred 

občani, da bomo vedeli povedati zakaj smo to storili. Ker bo 

sigurno kakšen revolt okrog tega. Ljudje so navajeni, da mu 

tista luč celo noč gori na dvorišču. Ponoči, ko gre na WC, 

da mu ni treba svoje prižgati, ampak ima kar z javno 

razsvetljavo razsvetljen hodnik. Taki primeri dejansko so, 

tako da jaz zdaj, čeprav to ni v navadi in ni čisto ne vem 

kako po »regelcih«, vas  zdaj sprašujem. Ali ima kdo kakšen 

res izrazite, bom rekel, ali je izrazito proti temu ukrepu? 

Jaz  bi ta ukrep dal na glasovanje na naslednji seji 

občinskega sveta, se pravi v oktobru. Če smo mi približno, 

da imamo političen konsenz okrog tega, da se tudi pripravimo 

na to. Zdaj, ta mesec bodo ljudje začeli spraševati, ki tole 

gledajo, kaj se mi gremo. Da bomo vedeli povedati kaj mi s 

tem hočemo doseči. Če nimamo kakšnih posebnih težav okrog 

tega, bomo mi do naslednje seje pripravili kar dosti natančno 

analizo tega kaj bi  ugašali, koliko bi s tem prihranili in 

kje bi pravzaprav te luči pustili prižgane zaradi varnostnih 

razlogov, zaradi zakonskih razlogov. Tako, da boste 

približno vedeli kje se bodo te luči ugašale. Gre dejansko 

za obdobje od 23.00 ure zvečer in do 5.00 zjutraj. Tako, ča 

smo kar načelno zato, bi potem do naslednje seje pripravil 

tako analizo in potem oktobra sprejmemo sklep in začnemo z 

oktobrom že kar ugašati. Ko se stanje na trgu energije 

popravi, lahko potem tudi to občinski svet sprejme, da se ta 

ukrep ukine. Hvala lepa.  

 

Naslednji je gospod Tomaž. Izvoli.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Hvala za besedo. Imam dve vprašanji. Sicer 

prvo je, kot sem že enkrat rekel. Zopet so se obrnili 

stanovalci naselja Zelenica name zaradi obnove cestišča, ki 

gre skozi njihovo naselje. Stanje je vedno slabše in bi 

prosil o tej obnovi da tudi kakšna sredstva v proračun, ko 

ga bomo sprejemali, da se obnovi. Ker je res že, zdaj je še 

nov stanovalec na koncu, tam spodaj dol. Se vozijo avtomobili 

mimo in se praši v balkone tem spodnjim stanovalcem. Bi 

prosil, če se lahko pregleda stanje, jaška sta dva 
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poglobljena. V glavnem je res »razdrapano« vse, kar se tam 

tiče.  

 

Druga zadeva je pa, glede na draginjo, kar smo zdaj govorili. 

Jaz sem malo premlel te številke in bom recimo za krajevno 

skupnost Bistrica zelo težko s temi sredstvi, ki jih dobim 

s strani občine, pokrival te stroške, ki so s plinom in 

elektriko. Ena varianta po moji strani je, da zaprem dom dol 

in da prihranim pri stroških. Druga varianta je, da grem 

globoko v minus. Investicijska sredstva smo porabili letos 

in v prejšnjem letu do konca je vse narejeno tisto kar smo 

mislili. Na računu ima sredstva za dva meseca. Od najemnikom 

dobim, ali pa ne, stroške plačane nazaj. Ampak je večji del 

še vedno na stanju krajevne skupnosti, na račun krajevne 

skupnosti in zdaj je samo dilema in sprašujem kaj se da pri 

tej stvari narediti oziroma če lahko krajevna skupnost 

Bistrica lahko pričakuje večji dotok denarja s strani občine. 

Ker cene, če bodo take, kakor so rekli… sicer GEN-i obljublja 

do Novega leta, da ne bo spreminjal, ampak stroški bodo tako 

enormno narasli, da je ceneje, če dol zaprem in ostanejo 

balinarji, diabetiki in glasbeniki in tako naprej brez 

prostora. Če hočem z nulo skozi priti. To me zanima. Hvala 

lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če grem kar od zadaj naprej. To drugo 

je seveda bolj stvar zadnje točke dnevnega reda, proračuna. 

Tam se bomo okrog tega kar dosti pogovarjali in je tudi 

razloženo kako in kam bomo ta denar naš dejali. Tako, da za 

drugo točko, drugo vprašanje se bomo tam pogovarjali. Kar se 

tiče ceste skozi zelenico, skozi to naselje, če si dobro 

prebral v proračunski postavki je ena postavka, ki govori o 

investicijskem vzdrževanju cest. Tam notri je bilo v 

preteklih proračunih specificirano kaj se bo, na kakšnem 

odseku in za kakšen denar popravilo ali kaj delalo. Mi letos 

namenoma nismo specificirali teh odsekov, ker to prepuščamo 

novemu sklicu občinskega sveta, novemu županu, ki se bo 

odločil kam bo tiste denarje dal ali bo tega denarja zadosti 

ali bo s kakšnim rebalansom ta denar povečal ali ga bo celo 

moral pobrati. Tako, da ta pobuda bo seveda zapisana in bo 

potem novi sklic občinskega sveta ali župana ta sredstva 

razporedil. Za letos to ne pride več v poštev, ker mi imamo 

zdaj sredstva razporejena, gradbišča »laufajo« tako kot 

»laufajo«. Je tudi že tako pozen mesec, da kakšnega novega 

tudi odpirati več ne moremo. Toliko.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Hvala.  
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala tudi tebi. Gospa Vesna.  

 

VESNA TIŠLER SUŠNIK: Hvala za besedo. Glede na ta dopis, ki 

smo ga dobili iz športne zveze, vem, da to spada k proračunu, 

imam tukaj zdaj, da še to omenim. Se mi zdi, da res ne bi 

bilo dobro, da športnike prikrajšamo pri aktivnostih. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če to lahko za proračunsko točko. Če 

imaš kaj drugega še… 

 

VESNA TIŠLER SUŠNIK: Ja, se strinjam. Bi samo rekla, da 

športnike in kulturnike ne bi smeli prikrajšati in tudi glede 

na našo sejo komisije se mi zdi, sem malo premlevala, da bi 

vseeno eno debato še malo bolj obširno, se opravičujem, pri 

točki proračuna. Ampak res, ne gre mi v glavo cena te nafte 

in ta znesek.  

 

Moje vprašanje je danes glede napotnic, hitro, redno, zelo 

hitro. Veliko občanov je nesrečnih, ker v UKC Ljubljana iz 

napotnice zelo hitro spremenijo na redno. To se kar naprej 

dogaja. Se pravi, čakalna doba je medicinsko indicirana in 

po pregledu čakalne dobe in čakalne vrste, ta strokovni 

kolegij izvede triažo in se te napotnice s strani teh, tako 

imenovanih strokovnjakov, spreminjajo. To ni prav in nekaj 

je treba, to bo potem nezadovoljstvo po celotni Sloveniji. 

Kaj lahko recimo občina Tržič za svoje občane naredi. Oni 

pravijo, da najbolj strokovno, kakovostno, varno obravnavo 

bolnikom nudijo. Torej želijo, da bi bilo čim več 

samoplačnikov, ker drugače sploh ne prideš v tistem letu na 

vrsto. Vem, da nimamo te točke na dnevnem redu, ampak bi 

bilo spet mogoče direktorja povabiti. Toliko, v razmislek. 

Izvedbo zdravstvene storitve lahko opravimo, oni svetujejo. 

Pri drugem izvajalcu. Pošlješ v UKC napotnico, ti ponudijo, 

da drugemu izvajalcu. Ti drugega ne preostane, te dajo pod 

»redno« in imaš 5000 dni čakanja. Tako, če bo še enkrat 

povabili gospoda direktorja. Toliko, hvala za posluh.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Prvo vprašanje smo že 

rekli, da bomo pri proračunu obravnavali. Pri drugem, mi 

tukaj na tem mestu nismo prav nič kompetentni za reševati te 

zadeve. Iz osebnih izkušenj lahko samo povem, da napotnice, 

ki so izdane na primarnem zdravstvenem nivoju, osebni 

zdravnik oceni koliko nujno je. Kako se naprej to dogaja na 

sekundarnem in pri specialistih je drugo vprašanje in tukaj 

smo mi čisto napačen naslov za odgovore na taka vprašanja. 
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Tudi ne želim uradno komentirati take zadeve. Tako, da to je 

se je potrebno obrniti na OZG ali na Ministrstvo za zdravje 

in se tam pozanimati.  

 

VIDA RAZTRESEN: Ali zdravniško zbornico.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ja, na zdravniško zbornico.  

 

VIDA RAZTRESEN : Na zdravniško zbornico, ker kompetence imajo 

tudi tam. Zdravniki pravzaprav ne bi smeli spreminjati na 

sekundarni ravni napotnic, ki jih pošljejo osebni zdravniki. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Mi tega ne moremo rešiti. Naprej, 

gospod Markovič.  

 

KLEMEN MARKOVIČ: Hvala za besedo. Na nas so se obrnili 

krajani, ki živijo v Cerkveni ulici, ker tam imajo problem, 

ker še na tistih par parkirnih mestih parkirajo tovorna 

vozila. V svetniški skupini SDS Tržič prosimo, da se problem 

reši urgentno s postavitvijo kakšne table o prepovedi 

parkiranja tovornih vozil. Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: V redu. Cerkvena ulica, to je tukaj 

zgoraj med britofom, kjer so pri obzidju parkirna mesta.  

 

KLEMEN MARKOVIČ: Ja.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ja, tam je kar pereče. Je ozko vse 

skupaj. Bomo predali to naprej našemu Uradu za okolje in 

prostor. Tam je res potrebno kakšen znak dati, da vsaj 

dostavna vozila, kombiji, ki so malo večji, tam ne bi 

parkirali. Bo že takoj bolje. Prav, gre naprej to, hvala 

lepa. Zdaj imamo še gospoda Mladena. Če je proračunska, bomo 

potem obravnavali.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Ni proračunska. Hvala za besedo. Ravno to 

zadevo je zdaj kolega izpostavil, sem jo mislil tudi jaz. 

Namreč seznanjen sem s to problematiko in bi mogoče še dodal. 

Namreč, gor se je pred par meseci ali kakorkoli preselil nov 

stanovalec, ki je najel ali kupuje eno …/nerazumljivo/…. On 

tam parkira zdaj s tremi avtomobili. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Z dostavnimi? 

 

MLADEN NOVKOVIĆ: En dostaven, en pol-dostaven in en osebni. 

Tri avtomobile ima parkirane neprestano. Potem še celo tako 
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parkira, če sta dva in še to tovorno vozilo zasede precej 

več prostora. Tako parkira dva, da lahko tega premakne in 

onega nazaj notri da. Zdaj, z njemu se stanovalci gor, da se 

z njim ne da čisto popolnoma nič pomeniti. O tem je bila 

tudi seznanjena občina, ne enkrat, večkrat. Željko je o tem 

že, bilo je nekako rečeno, da se bo postavil znak, ker to je 

občinska površina, da se bo znak postavil, da tovorna vozila 

tam ne smejo parkirati. To bi se lahko naredilo. Je tako, da 

nikoli niso imeli težav. Tam je dosti problematike, ker so 

tam pogrebi in vse sorte. To stanovalce ne moti. Moti jih 

to, ker ponoči nimajo kam parkirati. Ker so ti avtomobili 

neprestano tam. Menda, so se hoteli lepo pomeniti, aroganten, 

grozi… Tako, da je res to en problem, ki bi se mogoče z 

znakom, da se bo kaj naredilo, da se to urgentno ukrepa in 

se poskuša pomagati stanovalcem gor na en tak urgenten način.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala Mladen za vprašanje. Direktor.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala za pobudo 

obema. Z županom sva se na hitro tukaj pogovorila, da midva 

do zdaj nisva bila seznanjena o tej problematiki.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Željko. 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Saj pravim, tudi jaz 

sem danes dobil klic na to temo in sem naprosil tam živeče, 

če mi lahko na kratko opišejo problematiko, pošljejo par 

fotografij in bomo takoj mi urgirali. Se pravi, da je neka 

pisna vloga kakorkoli. Tako, da v kolikor je problematika 

samo to, da se postavi znak prepovedano parkiranje in 

ustavljanje za tovorna vozila načeloma ne vidim težav. Če so 

zraven še kakšne druge je treba proučiti. Moramo videti in 

se bomo takoj pogovorili. Vidim, da je stekla obsežna akcija.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: To je res pereče potem. 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Saj je prav.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: So res težave.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Ja, v redu.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Saj, če so kakšne take zadeve, v 

bistvu jih v kali zatreti. V redu. Gospa Melanija.  
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MELANIJA PRIMOŽIČ: Jaz imam isto problematiko. Imam tudi 

pisno vse. Name se je obrnil gospod Jernej Jurkovič, vse 

natančno napisal, s kom je govoril, kaj je že storil, tako 

da bom tole predala.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Super. Ampak do zdaj 

ni nič poslal nam, samo ustno so se… 

 

MELANIJA PRIMOŽIČ: Jaz sem rekla naj pisno da.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Tako ja, saj to je 

prav.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa gospa Melanija. Slike še 

dobimo, da se bomo znali tudi na osnovi tega odločiti okrog 

tega. Kakšno minutko imamo še. Ima še kdo kakšno vprašanje, 

kakšno pobudo? Da se prej ni javil, da se je zdaj spomnil. 

Janez, izvoli.   

 

JANEZ BOGATAJ: Hvala za besedo. Dan pred »Šuštarsko nedeljo« 

me je klical možakar. Je rekel, ti si občinski svetnik, res 

se ne bo nič peklo, tam nič ne bo? Sem rekel, ne vem, nisem 

s tem nič seznanjen. Ampak, je rekel, da je tako slišal. 

Naslednji dan, ko je bila otvoritev to, se mi zdi, da bi 

morali to »Šuštarsko nedeljo« nekaj ojačati, nekaj 

spremeniti nekako. Potem me je klical možakar iz Radovljice, 

je rekel: »Veš kaj ti povem, vaša »Šuštarska nedelja«, vse 

skupaj nični.« Zakaj? Pravi: »Včasih sem šel tja s celo 

družino, smo tam kaj pojedli, kakšne traparije kupili in smo 

lepo nedeljo dali skozi.« Pravi: »Zdaj nič ni tam. Vaša 

»Šuštarska nedelja« bo propadla.« Sem začel razmišljati, da 

bi bilo dobro, če bi se to malo okrog tega pozanimali. 

Poglejte, obiska je bilo zelo malo v nedeljo na »Šuštarski 

nedelji«. Če pogledamo nazaj je bilo petkrat toliko ljudi 

kolikor jih je bilo zdaj v nedeljo. Kaj je bil to vzrok ne 

vem, ampak verjetno… Pravi: »Ponudbe ni bilo nič. Lahko sem 

kupil samo copate in »štunfe«, to je bilo vse, kar je bilo.« 

Pravi: »Gor se je en trudil z enim »burgerjem«, je bilo treba 

pol ure čakati, smo se naveličali in smo šli.« Sem rekel: 

»Dobro, jaz nimam pri temu nič. Bom to prenesel naprej, ki 

bodo to vzeli na znanje.« Hvala lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala Janez za pobudo, za kritiko. 

Tudi to moramo poslušati in slišati. Kaj spremeniti. Jaz bom 

kar direktorju prepustil besedo okrog tega, da bo povedal 

svoje mnenje in odgovoril na tole.  
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KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala lepa za vaše 

vprašanje. Jaz sem ga prav vesel. Tudi kakšen svetnik je to 

problematiko izpostavil. Mogoče je to priložnost, da se v 

prihodnosti opravi razprava točno na to točko, se pravi 

govorimo o konceptu »Šuštarske nedelje«. V lanskem letu smo 

se po dolgih letih težav z obstoječim konceptom, se pravi 

velike »Šuštarske nedelje« veliko pogovarjali in se načrtno 

odločili, da se »Šuštarsko nedeljo« skrči s tem, da se 

ponudnike omeji, da ponudijo najmanj 70 % slovenskega blaga. 

S tem krepimo etnološko noto same prireditve, tudi tradicijo 

Tržiča. Tisto, kar je Tržič predstavljal. Se zavedam, to je 

zdaj najprej, da ni koncepta. Se zavedamo tudi mi vsi, na 

žalost, teka ni več, velikih ponudnikov ni ali nočejo priti 

iz različnih razlogov. Danes po radiu ste lahko poskušali, 

da primanjkuje v Sloveniji 12.000 natakarjev na primer, da 

se gostinski obrati zapirajo ali delajo v času malic ali 

kosil.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Imamo dober primer tukaj na Plac. 

Plac je zaprl zaradi tega, ker ne dobi osebja.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): To je zdaj ta del 

kaj se prodaja. Povsem legitimno je stališče, da se 

organizira »Šuštarsko nedeljo« na način kot je bila. V bistvu 

z veliko krame …/nerazumljivo/…, tudi s kitajskimi izdelki 

in tako naprej. Z nizkocenovnimi izdelki. Tako, da res je to 

mogoče za neko razpravo. O tem, da se tudi glasuje, da se 

naredita dve verziji ali kakorkoli. O tem res še do zdaj 

nismo tukaj razpravljali in povsem sprejemam vašo kritiko, 

da nekateri imajo radi veliko množico ljudi, čevapčiče, pivo 

in tako naprej. Nekateri drugi oziroma na občini smo se 

odločili, da poskušamo zadevo speljati v nekaj bolj 

butičnega, če tako lahko rečem, s poudarkom na slovenskih 

proizvodih. Glede kulinarike se strinjam popolnoma s 

kritiko, vendar ne v smislu ne, zakaj čevapčičev ni bilo. 

Ampak mislim, da imamo v Tržiču dovolj nekih tradicionalnih 

jedi ali jedi, ki se jih da preobleči v bolj moderno 

preobleko. Ampak spet naletimo na težavo, da ponudniki so 

omejeni, da želijo priti. Mogoče smo tudi mi kdaj problem, 

ne vem. Mogoče s kakšno ne ravno najboljšo postavitvijo teh 

gostinskih obratov. Tukaj tudi jaz sam vidim to kot težavo 

in da bi bil napredek. Moje osebno mnenje je, da Tržič na 

»Šuštarsko nedeljo« vsaj v osrednjem prireditvenem prostoru 

si ne zasluži, da se pečejo čevapčiči in druge stvari. Lahko 

je to mogoče na obrobju. Osrednji del je lahko namenjen 
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štruklom, bržolam, kakšni drugi obari, tudi žgancem, 

klobasam in tako naprej. To je zgolj moje osebno mnenje. Jaz 

se tudi spomnim stare »Šuštarske nedelje«, ko smo šli, po 

domače povedano, par pirov spit in nekaj pojest. To je bilo 

to. Če smem dodati še eno pojasnilo. Eden izmed tržiških 

prodajalcev čevljev je rekel, da ni imel še večjega prometa 

kakor letos. Hočem vam povedati, da zdaj struktura ljudi, ki 

prihaja na »Šuštarsko nedeljo« se je tudi zdaj spremenila. 

Vsaj v letošnjem letu.  

 

JANEZ BOGATAJ: Recimo pred leti so bile ekipe, šest ekip, so 

kakor bržole. To je bil dogodek, to je bilo ogromno ljudi. 

Za oči je bilo to v glavnem. Ljudje so to hodili in še za 

probati so dobili. Mislim, da bilo to zanimivo. To sem tudi 

jaz pogrešal, recimo. To sem jaz samo prenesel. Je prav, da 

se okrog tega… 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Se strinjam. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Vida. 

 

VIDA RAZTRESEN: Veliko kritik je bilo tudi bilo zakaj sploh 

»šuštarska«, ker šuštarjev ni več.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: O, še kako so v Tržiču. 

 

VIDA RAZTRESEN: Mogoče, če bi kakšen drug naslov dal. Mogoče 

»tržiški dan« ali kaj takega.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Je zaščiteno to ime.  

 

VIDA RAZTRESEN: Veliko je bilo. Zakaj je sploh »šuštarska«, 

če šuštarjev ni.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Dobro, da ne bomo zašli s temo.  

 

JAKA JANKOVEC: Jaz bi samo pohvalil ansambel. To je 

pritegnilo narod.  

 

MELANIJA PRIMOŽIČ: Tudi glede prometa je bilo odlično 

organizirano. Res, še nikoli tako.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala tudi za pohvale. Hvala tudi za 

kritike. Tako, da je vsake stvari treba malo, vse slišati in 

vse poslušati.  
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Med nami pozdravljam tudi gospoda Andreja Freliha, ki se nam 

je pridružil. Zdaj nas je 20 vseh skupaj, če sem prav 

preštel. Zaključujem 3. točko.  

 

Prehajamo na 4. TOČKO DNEVNEGA REDA – KADROVSKE ZADEVE – 

KMVVI – KOMISIJA ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN 

IMENOVANJA. Med nami je predsednik te komisije. Gospod Andraž 

Žitnik. Prosim kar za poročilo.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK (KMVVI): Hvala lepa za besedo. Torej, danes 

bomo obravnavali dva predloga, dva imenovanja. In sicer, 

prvi predlog je IMENOVANJE NADOMESTNEGA PREDSTAVNIKA 

USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OSNOVNE ŠOLE KRIŽE. Do 

postavljenega roka, to je bil 5. september je komisija 

prejela dva predloga. Prvi predlog je bila gospa Vida 

Ribnikar, predlagatelj SD Tržič. Drugi predlog gospod Janez 

Škerjanec, predlagatelj SDS Tržič. Po splošni razpravi je 

komisija odločila, da občinskemu svetu predlaga v imenovanje 

kot nadomestnega predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda 

Osnovna šola Križe Janeza Škerjanca. Predlog je bil s strani 

komisije sprejet soglasno in kot takega ga tudi predlagamo 

občinskemu svetu v sprejem.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa Andraž. Želi kdo 

razpravljati na to temo. Gre se za nadomestnega člana sveta 

zavoda. Eden je odstopil od tistih, ki smo jih pred leti 

imenovali, tako da je treba to mesto popolniti. Smo dali 

razpis ven in legitimno tega člana tudi predlagali. Tako, da 

predlagam sprejetje sklepa.  

 

Prvo bomo preverili stanje v dvorani. 20 nas je prisotnih v 

dvorani. Preberem predlog sklepa: »Občinski svet Občine 

Tržič kot nadomestnega predstavnika ustanovitelja v Svet 

zavoda Osnovne šole Križe imenuje gospoda Janeza Škerjanca. 

Kdo se s tem strinja? 19 se s tem predlogom strinja, tako da 

smo ga skoraj soglasno potrdili.  

 

Pozdravljam tudi predstavnice vrtca Tržič, ki bosta v 

naslednji točki imeli besedo. Andraž, drugi del Komisije za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Torej, imamo za potrditi še PREDLOG ZA 

IMENOVANJE NADOMESTNEGA KANDIDATA ZA ČLANA RAZVOJNEGA SVETA 

GORENJSKE REGIJE – PREDSTAVNIKA OBČINE TRŽIČ kot 

predstavnika Občine Tržič. Namreč občina je prejela poziv 

predsednika razvojnega sveta regije, da naj posreduje 



 

 14/49 

30. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

predlog nadomestnega kandidata za člana regije. V pozivu se 

pojasnjuje, da vsaka občina predlaga enega predstavnika in 

da je bil v preteklem obdobju predstavnik občine bivši župan 

mag. Borut Sajovic. Razvojni svet sestavlja 18 predstavnikov 

občin, 18 predstavnikov gospodarstva in 9 predstavnikov 

nevladnih organizacij v regiji. Kandidate za predstavnike 

občin predlaga občinski svet in je izmed voljenih občinskih 

funkcionarjev, torej to, so, vemo, člani občinskega sveta in 

župan. Do postavljenega roka smo prejeli tri predloge. Prvi 

predlog je bil Dušan Bodlaj, predlagatelj Ekipa Boruta 

Sajovica. Drugi, Drago Zadnikar, predlagatelj SD Tržič in 

tretji Jaka Jankovec, predlagatelj SDS Tržič. Po razpravi 

smo sprejeli naslednji predlog sklepa in sicer soglasno. 

Pred tem se je gospod Jankovec izločil iz odločanja zaradi 

same kandidature. Kot član bi potem praktično zase glasoval 

in je bil izločen. Zaradi takih in drugačnih razlogov.  

 

Torej, občinskemu svetu naša komisija predlaga naslednji 

predlog sklepa: »Za nadomestnega kandidata za člana 

Razvojnega sveta gorenjske regije predstavnika Občine Tržič 

predlaga Dušana Bodlaja, podžupana občine, ki začasno 

opravlja funkcijo župana.« Še enkrat ponavljam, sklep je bil 

sprejet soglasno in kot takega ga predlagam v sprejem. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Odpiram razpravo o tej 

točki. Izvoli, Teja.  

 

TEJA NEMEC: Jaz bi samo vprašala, za koliko časa je ta mandat 

potem?  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Cel mandat, do 2027.  

 

JAKA JANKOVEC: Edino v primeru, da nisi izvoljen na mesto 

funkcionarja ti mandat preneha, tako kot je Borutu zdaj.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še kdo za razpravo? Če ni, potem spet 

preverimo stanje v dvorani. 20 nas je še vedno.  

 

Preberem predlog sklepa: »Občinski svet Občine Tržič za 

nadomestnega kandidata za člana Razvojnega sveta gorenjske 

regije – predstavnika Občine Tržič predlaga Dušana Bodlaja, 

podžupana, ki začasno opravlja funkcijo župana Občine 

Tržič.« Kdo se s tem strinja?  

 

MATEJA NOSAN: (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA SPLOŠNE IN PRAVNE 

ZADEVE): Se opravičujem, bomo še enkrat glasovali. 
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Zamrznilo? 

 

MATEJA NOSAN: (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA SPLOŠNE IN PRAVNE 

ZADEVE): Ja.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še enkrat glasujemo za prebrani sklep. 

Sklep smo soglasno sprejeli. Hvala vam za zaupanje, ker se 

gre ravno zame. Zaključujem 4. točko dnevnega reda.  

 

Prehajamo na 5. TOČKO DNEVNEGA REDA - INFORMACIJA O POLLETNEM 

POSLOVANJU VVZ VRTEC TRŽIČ. Med nami pozdravljam 

ravnateljico vrtca gospo Tatjano Blaži in gospo 

računovodkinjo verjetno tudi. Naj se kar tukaj nama 

pridružita, da jih vidimo. Da vi nas vidite. Povejte nam 

kako smo skrbeli za otroke in koliko denarja nam spet manjka.   

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Nič ne manjka. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Običajno je tako (v smehu).  

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Hvala lepa za 

vabilo in seveda smo bili tako dogovorjeni, da se danes 

srečamo. Čeprav, saj ste videli tudi v predlogu, da želimo, 

da se potrdi ta cena še naprej, da ne bi trenutno zniževali. 

Zakaj ne. Poslujemo trenutno dobro. Ja, otrokom nič ne manjka 

in mislim, da je v interesu vseh, da tako tudi ostane. Še 

naprej je veliko takih neznank in postavk za katere res ne 

vemo kaj nas čaka. Midve z Metko bi res radi dali na plano 

konkretne številke. Tudi za nas bi bile boljše, ker vsak dan 

pričakujemo najhujše in do tistega ne pride. Saj se ne 

obremenjujemo, tega ne prenašamo na otroke. Želimo, da otroci 

res živijo srečno otroštvo kljub takim časom kot so. Nekako, 

če ste pregledali to polletno poročilo. Ja, zaenkrat smo v 

zelenih številkah. Nič jim ne manjka. Res ne. Ne trošimo 

neracionalno, še vedno varčujemo kljub vsemu. Tam, kjer pač 

to lahko, ker nekako tudi iz lastnega gospodinjstva vemo, če 

so take napovedi je bolje, da imamo en kupček, kot da nimamo 

nič. Tako, da nekako je s septembrom obveljalo, da 

napredujejo pomočnice vzgojiteljice, hkrati nimamo številk 

koliko nas bo to stalo. Za sedaj imamo samo pravilnik kako 

bo to napredovanje potekalo. Pri nas v vrtcu je kar nekaj 

pomočnic vzgojiteljic, ki delajo že več let oziroma dvajset 

in več. Te bodo napredovale do najvišjega naziva takoj. Tako 

je pravilnik sestavljen. Koliko nas bo finančno prišlo, 

številk nimamo. Kaj je še takega. Energenti, nekaj je bilo 
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poračuna za nazaj, za naprej ne vemo kako bo. Zdaj je 

idealno. Zdaj plačujemo manj kot smo plačevali kadarkoli. 

Hkrati nam ves čas grozijo s povišanjem. Vidi se kako gre 

pri prehrani v višave. Tudi pogodbe nam nekako… 

 

METKA KOČAR (VRTEC TRŽIČ): Odpovedujejo, višajo cene. 

  

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Od začetka se nismo 

strinjali in pristajali na povišanje cen, ampak hkrati so 

nam začeli odpovedati pogodbe, tako da smo morali pristati 

na povišanje cen živil. Kljub temu, da velja, da bi moralo 

biti obdobje brez povišanj, kakor imamo pogodbo sklenjeno. 

Kaj je še takega Metka? 

 

METKA KOČAR (VRTEC TRŽIČ): Smo v negotovem obdobju, še vedno. 

Plače so največji procent v celi oskrbnini in sploh ni 

dorečeno kako in kaj. Obljubljajo, da se bodo zvišale, to 

vsi veste. Ni nobenih konkretnih podatkov, še niti ne vemo 

od kdaj do kdaj. Ali bo to še v letošnjem letu ali ne bo v 

letošnjem letu. Tako, da je težko  načrtovati za naprej. Ker 

če bo v letošnjem letu bo tam pritiskalo. Če bo za naprej, 

bo presežek.  

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Vse je odprto, vse 

je možno. Tako vam bova rekli. Vsi računamo, da bomo zvozili. 

Lahko kar vprašanja, če koga kaj zanima.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa za to kratko obrazložitev. 

Sem prav vesel, da enkrat slišim, da smo še v zeleni coni. 

To je zelo redka zadeva. Vam želim, da tako tudi ostane za 

naslednje leto. Je dejansko res, da noben ne ve kaj se bo 

pravzaprav naslednje leto zgodilo. Zdaj, zaenkrat še pogodbe 

pri energentih in raznih stvareh še malo veljajo. Kdor jih 

ne odpove, tako kot ste povedali. Naslednje leto pa vprašanje 

in je dejansko res, tako kot doma delamo, je imeti treba 

majčken kupček na rezervi za slabe čase. Odpiram razpravo 

svetnic in svetnikov. Najprej odbori.  

 

VIDA RAZTRESEN (ODBOR ZA DRUŽENE DEJAVNOSTI): Naš odbor je 

obravnaval, se je seznanil z informacijo in pozdravlja, da 

je pozitivna. Upam, da bo še naprej.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Še kakšen je obravnaval? 

Ne. Potem odpiram razpravo svetnic in svetnikov. Zdaj sta 

tukaj najbolj kompetentni osebi iz vrtca. Ju lahko vprašate, 
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tisto kar leži na duši, boste iz prve roke izvedeli kako in 

kaj. Drago, izvoli.  

 

DRAGO ZALAR: Hvala za besedo. Tudi jaz čestitam za dober 

rezultat, kar se tiče tega. Me zanima sledeče. Kranjski vrtci 

se srečujemo s težavo oskrbe plina. Domplan s 1. novembrom 

odpoveduje to zadevo. Me zanima kdo je vaš dobavitelj plina? 

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Petrol. 

 

DRAGO ZALAR: Petrol.  

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Zaenkrat je še vse 

v redu.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: V Tržiču je samo en dobavitelj in to 

Petrol.  

 

DRAGO ZALAR: To, ko ste rekla, mogoče čisto na kratko 

pokomentiram. Pravilnik o napredovanju, verjetno bo 

novembra, do novembra bomo morali mi kaj sčarati. Nihče ne 

ve točno kako. Zna se zgoditi, da bo to še notri padli.  

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Zaenkrat so samo 

nazivi, vrednoteno še nič ni.  

 

DRAGO ZALAR: Točno. Toliko, hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še kdo želi? 

 

MOJCA ČADEŽ: Mogoče samo to vprašanje. Personala imate 

dovolj? Vzgojiteljic in tega? 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: To je tudi resna tema.  

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Da vam povem realno 

stanje, prvi teden je zbolelo 7 zaposlenih za COVID-om. Ker 

otroci so prenašalci, ni obvezno, da jih testirajo, tako da 

sem že na novo zaposlila za določen čas 2 osebi. K sreči ste 

se prijavili čisto izven razpisov oziroma sem dobila njuni 

prijavi na hitrico, ker enostavno gasimo požare že zdaj. Smo 

se tega navadili že marca v letu 2022. Ker enostavno želiš 

imeti primeren kader. Saj veste kako je v šoli in vrtcu je 

to na prvem mestu, nekaj smo jih tudi čez poletje. Nekaj je 

tudi, smo se jim zahvalili za sodelovanje in jim nismo 
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podaljšali pogodbe. Hkrati se ves čas ubadamo s tem kadrom. 

Zaenkrat je v redu. Gasimo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če ni več razprave se zahvaljujem 

današnjima gostjama in dajem na glasovanje. Najprej bomo 

pogledali koliko nas je trenutno prisotnih v sejni sobi. 

Prosim za prijavo prisotnosti. 17, 18 nas je trenutno.  

 

Predlog sklepa je sledeč: »Sprejme se informacija o polletnem 

poslovanju Javnega vzgojno varstvenega zavoda Vrtec Tržič v 

letu 2022.« Kdo ta sklep sprejema? Tudi tokrat smo soglasni. 

Hvala lepa za glasove. Hvala lepa za razlago. 

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Hvala lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Uspešno delo še naprej in čim več 

ubogljivih otrok.  

 

TATJANA BLAŽI (RAVNATELJICA VRTCA TRŽIČ): Otroci so vedno 

pridni.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Prehajamo na naslednjo 6. TOČKO 

DNEVNEGA REDA - POROČILO O POSLOVANJU PODJETJA KOMUNALA TRŽIČ 

D.O.O. ZA POSLOVNO LETO 2021. Med nami pozdravljam 

predstavnice Komunale Tržič, ki nam bodo predstavile 

Poročilo o poslovanju podjetja Komunala Tržič d.o.o. za 

poslovno leto 2021. Direktorica, gospa Vesna Jekovec, beseda 

je tvoja.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Najlepša hvala. 

Poslovanje Komunale Tržič v letu 2021. Poslovanje je 

predstavljeno v revidiranem letnem poročilu, ki ste ga dobili 

priloženega v gradivu. To poročilo je sestavljeno skladno z 

določbami Zakona o gospodarskih družbah, slovenskimi 

računovodskimi standardi. Je razdeljeno na poslovni del, 

kjer je opisano poslovanje dejavnosti v detajle malo bolj in 

računovodski del, kjer so vsi potrebni izkazi in vso potrebno 

razkritje računovodskih postavk. Mislim, da ste si ga 

verjetno pogledali, tako da ne bi šli v detajle čez njega. 

Bi jaz mogoče na kratko nekaj značilnosti poslovanja 

izpostavila. Tako, kot smo zdaj že govorili o koroni. Tudi 

mi smo se lani borili s to korono in je vplivala na 

poslovanje, tako z vidika izvajanja dela, omejitve gibanja, 

tako kot tudi z odsotnostjo zaposlenih. Tako, da pri 

optimiziranju poslovnih procesov je to samo  predstavljajo 

še dodaten izziv. Ni bilo enostavno. Pristopili smo k 
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spremembi organizacijske sheme podjetja. Temu primerno smo 

spremenili sistemizacijo in 1. 5. so vsi zaposleni dobili 

nove pogodbe. Tako, da dejansko vpliv organiziranosti na 

podjetje je od druge polovice leta naprej. Te spremembe so 

povzročile oziroma so že pomagale k boljšemu poslovanju in 

kako so se posredni in splošni stroški podjetja znižali za 

33 %. Kar je bilo možno, smo v preteklem letu delali s 

svojimi zaposlenimi in s svojimi sredstvi. Tako, da dejansko 

so se vsi stroški materiala, storitev znižali za 3 %. Če 

upoštevamo še tisti del stroškov, ki je bil krit iz 

rezervacij za odlagališče 9 %. Tako, da vpliv na rezultat 

je, da je bil rezultat približno polovico boljši kot leto 

prej. Leta 2022 je bila izguba 322.000 eur, leta 2021 179.000 

eur. Tudi za to izgubo smo našli rešitev, da nismo posegali 

v rezerve preteklih let ampak smo naredili spremembo 

računovodskih usmeritev in neke druge rezerve porabili. 

Tako, da dejansko vam mogoče še na koncu povem, kako se je 

dobiček iz preteklih let še pokril. Bistveni razlogi za, še 

vedno negativen, izid so, da smo dobili z reorganizacijo 

bistveno manj tržni del. Samo 45 %. Kar je vplivalo na 

rezultat tržnih enot. Potem so bili veliki stroški 

vzdrževanja osnovnih sredstev. 190 % sredstev, za vozila, 

popravila, servise in tako naprej. Vozen park je iztrošen. 

Višale so se cene dobaviteljev materiala. Predvsem na 

področju vzdrževanja ceste, soli, peska. Tudi podizvajalci, 

kar nismo mogli prenesti v naše cene storitev. Višanje 

minimalne plače nam je onemogočilo, da bi lahko še bolj 

znižali stroške dela. Kot sem že rekla, vpliv COVID-a 

dejansko je bilo to najbolj na področju vzdrževanja objektov. 

Dvorana je bila zaprta in omejeno odprta za najemnike. 

Prireditve ni bilo nobene, tako da tam je bil tudi samo 

minus. Letno poročilo je pregledal zunanji revizor in podal 

pozitivno mnenje. Opozoril je na nivo, ki ga je treba v 

bodoče opredeliti glede samega standarda in financiranja 

tega standarda, da bo podjetje še vedno lahko poslovalo 

pozitivno. Poročilo je pregledala revizijska komisija in 

nadzorni svet podjetja in podalo pozitivno mnenje. Tako k 

poročilu, kot k predlogu delitve dobička in pokrivanje izgube 

iz preteklih let. Poročilo so na seji s predstavniki 

ustanovitelja potrdili tudi v juniju, 22. junija je bilo 

potrjeno. Na isti seji je bil tudi potrjen predlog uprave o 

pokrivanju izgub preteklih obdobij. Gre za izgubo iz leta 

2019, ko še ni bila pokrita. Vse ostalo, kot sem rekla, smo 

že pokrili s spremembo računovodskih usmeritev. S poslovnim 

izidom leta 2021 ne moremo biti zadovoljni, ampak vidi se, 

da gredo naši ukrepi v pravo smer. Ker se je izguba za 
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polovico znižala in v letošnjem letu, če ne bi prišlo do 

tega enormnega povišanja stroškov in energentov bi mi 

poslovali že pozitivno. Polletni izid bi bil pozitiven. Ker 

je bil s 1. majem za nas konec pogodbe in nova pogodba za 

dobavitelja električne energije je seveda rahla izguba že. 

Toliko na kratko. Zdaj kar vprašanja.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Direktorica, hvala za to pojasnilo. 

Vidimo, da se trudiš, da gre stvar na bolje. Ne samo nas, 

ampak tudi vse naše občanke in občane. Zdaj odpiram razpravo. 

Odbori, ste obravnavali to zadevo. Kaj ste se opredelili? 

 

VIDA RAZTRESEN (ODBOR ZA DRUŽENE DEJAVNOSTI): Mi smo 

obravnavali in smo rekli, da natančnejša pojasnila bomo na 

seji dobili.  

 

NEJC PERKO (ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR): V vsakem primeru 

smo se seznanili.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Zdaj odpiram razpravo 

svetnic in svetnikov. Direktorica imamo tukaj prisotno. Kar 

vam ni povšeči, kar vam ni jasno, kar ne veste, kar bi radi 

predlagali za izboljšave. Zdaj je pravi naslov z nami, tako 

da kar z besedo na dan. Se bomo o tej temi pogovorili. Teja, 

izvoli. 

 

TEJA NEMEC: Bi vprašala kakšen procent zaposlenih je pri vas 

na minimalni plači?  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Približno ena 

tretjina. To so večinoma komunalni delavci. Večinoma so to 

smetarji in delavci zaposleni na področju vzdrževanja cest 

in javnih površin.  

 

TEJA NEMEC: Kakšnih dodatkov za izredne, ne vem, nimajo? 

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Minimalna plača 

je tista osnova, ki je. Potem imajo na to še dodatek na 

pogoje dela.  

 

TEJA NEMEC: To ja, pogoji dela.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): To dobijo. Glede 

na to v katerih pogojih delajo. Recimo, smetarji imajo po 

kolektivni pogodbi 10 % dodatek. To ja, ampak tista osnova 

mora  v vsakem primeru biti. In če se minimalna plača viša, 
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težko zaradi višanja minimalne plače celo lestvico v tistem 

procentu povišaš, če hočem omejiti stroške dela. Tukaj imamo 

vsi težavo. Ne samo jaz. Tudi ostali.  

 

TEJA NEMEC: Jaz sem drugače za zvišanje minimalne plače, da 

me kdo ne bo narobe razumel, da bi rada kateremu kaj vzela.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa za razpravo. Še kdo? 

Izvoli.  

 

METKA GABERC: Sicer se ne tiče poročila za 2021, ampak bi 

vseeno vprašala ali je Komunalno podjetje Tržič delalo cesto 

oziroma sanacijo v Lomu.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Tisti dve črti, 

ki sta bili po »facebook-u«? 

 

METKA GABERC: Sanacijo asfaltiranja, ja.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): To je bilo 

dogovorjeno, bom rekla, z naročnikom, da se tako naredi.  

 

METKA GABERC: Zastopim kaj je hotel naročnik. Ampak pač ni 

v redu izvedeno. Ste dobili kakšno pritožbo? 

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Konkretne 

pritožbe… 

 

METKA GABERC: S strani naročnika? 

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Ne. Vem, da je 

bilo na »facebook-u« na to temo.  

 

METKA GABERC: Jaz to občutim vsak dan, ko se peljem. Ne da 

sem zdaj s »facebook-a« to potegnila. Boste to sanirali? 

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): V kolikor bodo 

naročena dela? 

 

METKA GABERC: Ne da boste na novo delali, ampak v lastni 

režiji to sanirali, ker ni pravilno izvedeno.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Direktor, povej.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Jaz sicer nisem v 

detajle seznanjen z zadevo. Sem v splošnem. Kot sem 
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seznanjen, glede na pogoje boljše tehnične rešitve ni mogoče 

narediti brez večjih odpiranj tega. Tako je bilo meni 

pojasnjeno. Bom jaz tudi še enkrat preveril, glede na to, da 

je bila s tvoje strani dana pobuda, kje je težava.  

 

METKA GABERC: Zanima me še, ali s krajevne skupnosti ni bila 

nič podana pobuda. Pritožba, karkoli? 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ne.  

 

METKA GABERC: O. k. Potem mojo štejte kot za pritožbo.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Saj je bilo na 

»facebook-u«… 

 

METKA GABERC: To ni uradno. 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Saj to hočem reči, 

pač strokovnjakov na internetu veliko je takih in drugačnih. 

Meni je bilo pojasnjeno, da je bilo to tehnično optimalno 

narejeno. Seveda se zmeraj da marsikaj, ampak tudi koliko 

stane potem, je vprašanje.  

 

METKA GABERC: Zastopim. Ampak glede na to, da se je že nekaj 

delalo. Bi moralo biti v redu narejeno.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Bomo preverili. 

 

JANEZ BOGATAJ: Koliko na leto porabite goriva, pogonskega 

recimo, bencina.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): V litrih? 

 

JANEZ BOGATAJ: Ali procentualno. Koliko to znese?  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Koliko to znese? 

Stroškov goriva, to vam lahko povem, koliko je v litrih, to 

pa… 

 

JANEZ BOGATAJ: Saj, strošek.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Samo malo, ker 

čisto na pamet stroškov ne vem. Teja, si mogoče že našla… 

 



 

 23/49 

30. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

MATEJA BORŠTNAR (KOMUNALA TRŽIČ).: Stran 51. 226.000 eur je 

strošek energentov. Se pravi, električne energije, 

pogonskega goriva skupaj. Na 51. strani letnega poročila.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Zdaj, če 

gledamo, prej je bila elektrika za celotno podjetje 5.000 

eur na mesec, zdaj je 35.000. To je že mogoče tema naslednje 

točke.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala gospod Bogataj za vprašanje. Še 

gospa Vida Raztresen. Izvoli. 

 

VIDA RAZTRESEN: Prej ste omenila, da izguba iz 2019 ni bila 

pokrita. Kako to mislite pokriti? 

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): To je v bistvu 

v teh računovodskih izkazih prikazano. Se vleče naprej kot 

bilančna izguba. Tista izguba je bila letos s sklepom, ki 

sem ga jaz kot predlog sklepa dala lastniku pokrita iz drugih 

rezerv in dobičkov iz preteklih let. Tako, da zdaj smo 

pokrili vse za nazaj. Ker lanska je bila lani pokrita. Ena 

prej ni bila.  

 

VIDA RAZTRESEN: Hvala lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še kdo? Če ni, potem preverimo 

prisotnost v dvorani. Da mimogrede še pozdravim predstavnico 

sedme sile, gospo Majo Tekavec. Pridružila se nam je tudi 

vodja Urada za finance, gospa Meta Maček.  

 

Prisotnost v dvorani zdaj trenutno preverjamo. 18 svetnic in 

svetnikov je trenutno prisotnih v sejni sobi. Predlog sklepa 

je sledeč: »Občinski svet Občine Tržič se seznani z 

revidiranim Letnim poročilom o poslovanju podjetja Komunala 

Tržič d.o.o. za poslovno leto 2021.« Kdo se s tem sklepom 

strinja? Sklep smo soglasno sprejeli. Hvala lepa.  

 

Prehajamo na 7.  TOČKO DNEVNEGA REDA - PREDLOG CEN IN 

SUBVENCIJ CEN OSKRBE S PITNO VODO, ODVAJANJA IN ČIŠČENJA 

ODPADNIH VODA, CENE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH 

ODPADKOV TER CENE ZBIRANJA BIOLOŠKIH ODPADKOV. Za uvod bi 

najprej prosil direktorja občinske uprave, gospoda Klemna. 

Izvoli.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala lepa podžupan. 

Jaz bom poskušal biti čim bolj kratek, ker veste za kaj gre. 



 

 24/49 

30. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

Za iztočnico bi uporabil podatek, ki ga je prej navedla 

direktorica Komunale Tržič in sicer se je Komunali Tržič 

strošek električne energije na mesečni ravni iz 5.000 eur 

povečal na 35.000 eur. Tovrstna povišanja oziroma podražitve 

z ostalimi na področju nabave goriva zemeljskega plina, 

vzdrževanja osnovnih sredstev, stroška dela in vseh ostalih 

storitev kot posledica inflacije in posledično draginje 

vodijo v to, da je Komunala Tržič pripravila že v tem času 

dodatke k obstoječim veljavnim elaboratom zato, da se 

poskušajo v bistvu stabilizirati poslovanje in denarni tok 

komunale na področju gospodarskih javnih služb, ki so javne 

službe in se plačujejo po stroškovni ceni z dodatkom 

proračunskega denarja subvencij. Zdaj, same cene jaz ne bom 

bral ampak se dvigajo. Kar je za vas mogoče najpomembnejši 

podatek, da bo cena na položnice za 4-člansko družino po 

različnih parametrih glede na greznico, kanal in tako naprej 

dražja od 0,70 eur do 1,06 eur. Kar pomeni, da okoli evro in 

manj bojo stroški za občane višji. Zakaj je temu tako, da je 

razlika v bistvu tako majhna. Vemo, vsak evro je pomemben, 

ampak posledica je to, da je podžupan občine Tržič v začasnem 

opravljanju funkcije župana izdal usmeritev, da se dvignejo 

subvencije teh storitev na višjo raven in sicer to v znesku 

pomeni iz 137.000 eur na letni ravni na 312.000 eur. Kar 

pomeni, da pridodamo 175.000 eur iz občinskega proračuna. 

Več bo povedal sam. Zdaj glede ostalih tehničnih potem 

direktorica, če bo kakšna taka.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če jaz na to temo malo dodam. Ja, ko 

sem videl te izračune pravzaprav glede na posamezne 

odjemalce, ki so se gibale tam v bistvu povišanje položnic 

tam nekje okrog 7, 8 eur na položnico, mi je to dalo misliti. 

Sem se posvetoval z občinsko upravo, z našimi strokovnjaki 

za finance, kaj bi to pomenilo za proračun in sem se odločil, 

da dam te usmeritve, da ne bi naših občank in občanov še 

dodatno, poleg vseh drugih podražitev, ki mi kot občina 

nimamo nanje vpliva, da vsaj tukaj nekako pomagamo, da ti 

naši ljudje ne bojo, tudi zaradi recimo podražitev komunale, 

za katere komunala seveda ni čisto nič kriva. To so pač 

zunanji dejavniki, da ti ljudje ne bodo tega toliko občutili. 

Tako, da seveda ta strošek za proračun ni tako majhen in na 

račun tega stroška bo treba porezati izdatke na drugih 

postavkah, ampak vseeno jaz vas prosim, da za naše občane 

dvignete roke in potrdite to subvencijo. Verjemite, da vam 

bodo hvaležni, da jih boste razbremenili finančno. Vsaj čez 

to zimo. Upam, da se bo potem v prihodnosti malo umirili in 

bomo lahko tudi potem te subvencije znižali, ko se bo tudi 
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komunali strošek energentov znižal in se bo potem to lahko 

mogoče čez eno leto ali če smo optimistično tudi prej, bomo 

šli na staro raven. Bomo potem ta denar, ki ga bomo zdaj v 

proračunu namenili za te subvencije lahko namenili za kakšne 

druge stvari. Samo toliko v popotnico. Zdaj strokovna 

razlaga. Vesna, imava še kaj za dodati ali kar odpreva 

razpravo.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Kaj posebnega v 

bistvu ne. Mogoče se samo na to navežem, kar ste zdaj omenil, 

da spremljamo gibanje cen energentov in vseh stroškov. Tudi 

ostalih podizvajalcev, prevzem blata, prevzem bioloških 

odpadkov in pripravljamo elaborate že naslednje obdobje. 

Tako, da ja. Kakor bo možnost korekcije bomo temu primerno 

reagirali. Drugače ti dodatki v obstoječem elaboratu za 2022 

so bili res pripravljeni samo zato, ker je prišlo do tako 

enormnega povišanja, ker to ni bilo nikjer predvideno. Saj 

lansko leto še nihče ni mogel tega predvideti. S tem smo se 

srečali letos spomladi. Mogoče samo to, da s teh dokumentov 

je razvidno, da gredo gor storitve oskrbe s pitno vodo, 

odvajanja, čiščenja odpadne vode, …/nerazumljivo/… greznice 

in mešanih določenih vrst komunalnih odpadkov. Rahlo se zniža 

zbiranje bioloških odpadkov. Nižajo se vse omrežnine, razen 

omrežnina pri oskrbi s pitno vodo. Kot mi je že povedal 

gospod Bodlaj ob tej subvenciji ne pride na položnici za 

gospodinjstva. Toliko.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Odpiram razpravo. Najprej 

odbore.  

 

VIDA RAZTRESEN (ODBOR ZA DRUŽENE DEJAVNOSTI): Naš odbor se 

je seznanil in stališče našega odbora je, da višanje cen  na 

vseh področjih ni sprejemljivo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa.  

 

NEJC PERKO (ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR):Mi ga predlagamo v 

sprejem.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Odpiram razpravo svetnic 

in svetnikov. Prebrali ste te zadeve, videli ste cene. 

Dejansko res komunala pri tem nima nič, ne more pomagati, 

vzroki so drugje. Metka, izvoli. 

 

METKA GABERC: Zanima me kateri konto pri proračunu ste 

zmanjšali za ta strošek. Sem pa za.  
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Tam smo zmanjšali več. Zmanjšali smo 

izdatke za kulturo, za šport, smo zmanjšali županovo rezervo. 

Zmanjšali smo konto za gospodarstvo, smo zmanjšali konto za 

reprezentanco in prireditve. Tako, da smo povsod nekaj malega 

vzeli, da smo prišli do te številke, kar moramo imeti za 

subvencije teh komunalnih storitev. Sem še kaj pozabil?  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Gotovo je še kaj. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Gotovo je še kaj, ampak na več mestih 

smo vzeli. Tam, kjer smo po našem mnenju lahko. Da bo čim 

manj boleče za delovanje občinske uprave in čim manj boleče 

za občanke in občane.  

 

METKA GABERC: Ne samo na primer na eni postavki. Severni 

priključek, kjer ni bilo porabljenih sredstev ali kaj. Ne? 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ne, ne. Tam, kjer smo smatrali, da se 

da in da ne bo toliko bolelo. To bomo potem obravnavali tudi 

pri točki proračuna. Tam se točno vidi koliko je kaj. Naprej, 

še razprava na to temo. Izvoli, Jaka.  

 

JAKA JANKOVEC: Jaz imamo eno tehnično vprašanje. Hvala za 

besedo. To bo v proračunu za leto 2023. Sprememba cen in 

sprememba subvencije je že s 1. 10. 2022. Kako bomo to 

razliko pokrili? 

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Sprememba na 

proračun je v bistvu samo v enem mesecu. Saj bo tudi tukaj 

kolegica s financ, tukaj z občinske uprave vedela. Dejansko, 

če se cene s 1. oktobrom povečajo je cena za oktober tista 

subvencija, ki bo višji in to bremeni letošnji proračun.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Novembrski. Tisto, kar pride 

novembra, je že januarja, je že naslednji proračun. Kar 

pomeni, da proračun za 2023 te subvencije porabimo. Ta mesec, 

kar bomo, bo komunala pokrila iz… 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): S prerazporeditvijo 

se bo zagotovilo sredstva. Ampak to ni v teh zneskih, kar 

smo govorili, ampak mislim, da je okrog 20.000 eur za letos. 

To je možno s sklepom podžupana prerazporediti.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): V bistvu 15.000 

eur višja glede na to, kar bi že tako bila.  
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Za letos je ta znesek majhen, potem 

v prihodnjem letu je seveda… 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): V proračunu za 2023 

je pa upoštevana celota.  

 

JAKA JANKOVEC: Ja. Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Mladen, izvoli.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Tukaj smo imeli, da se bo električna 

energija podražila za 400 %?  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Saj se je. 

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Se je že. Ste podpisali to pogodbo. 

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Saj nam drugega 

ne ostane. Ker tista cena, ki smo jo mi dosegli je bilo 400 

% povišanje, če rečeva, da je to megavatna ura 300 eur, vemo 

da na nemških trgih je bila megavatna ura že 1.000 eur. To 

pogodbo smo podpisali za …/nerazumljivo/… Poem smo ponovno 

dali razpis ven, smo dobili jo do konca leta. Zdaj smo 

objavili razpis, kjer gremo zelo na kratke roke, ker se 

drugače ne upamo. Smo dobili take usmeritve za pol leta, za 

naslednje leto. To imamo odpiranje drug teden. Vsi komunalci 

se borimo s tem kako zdaj to speljati in vsi upamo, da bo 

vsaj tam do 500 eur megavatna ura. Kaj bo, težko rečem.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Vsi vemo, da v glavnem so to špekulacije, 

da enostavno te zadeve niso sprejemljive. Vprašanje, če sploh 

bo to. Tukaj so bili res izredno kratki roki glede pogodb. 

Jaz mislim, da to ne bo pilo vode. Ker to ne bo mogel zdržati 

nihče.  

 

VESNA JEKOVEC (DIREKTORICA KOMUNALE TRŽIČ): Saj kratki roki 

že, ampak smo zavezani javnim naročanjem. Tako, da apeliramo 

na zbornico, na ministrstvo na vse, dajte nekaj. Dajte vsaj 

za nas tisto kapico, dajte nam nekaj ugodnosti. Zaenkrat se 

znajdemo vsak posebej. Prejšnji teden smo bili z ostalimi 

komunalci. Vsi ste verjetno slišali za Rižanski vodovod. 

Gospod je rekel, da vsa cena mu gre samo še za elektriko. Pa 

tudi samo po dva meseca pogodbe podpisuje. Tako, da iščemo 

vsi rešitev kako se te elektrike, ker ne vemo kdo nas zdaj… 
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če ni več razpravljavcev, potem se 

spet prijavimo. Prisotni v dvorani? 20 nas je prisotnih 

svetnic in svetnikov.  

 

Predlog sklepa je sledeč, jaz ne bom vseh teh stvari bral 

ampak bom poenostavil in rekel takole: »Občinski svet Občine 

Tržič sprejme predlog naslednjih cen, ki so zapisane v 

gradivu.« To je prvi sklep. Kdo se s tem sklepom strinja? 

Vse te številke imate napisane v gradivu, da jih ne bi še 

enkrat brali. Za ta sklep je bilo 16 svetnic in svetnikov. 

Proti 1.  

 

Glasujemo naprej. Drugi del tega sklepa je: »Potrjene 

predlagane cene veljajo od 1. 10. 2022 dalje.« Kdo se s tem 

sklepom strinja? 14 vas je glasovalo za, tako da je sklep 

sprejet.  

 

Tretji del sklepa: »Občinski svet Občine Tržič sprejme 

subvencije k cenam za gospodinjstva v vrednostih napisanih 

v gradivu.« Kdo se s tem sklepom strinja? Hvala lepa vam za 

soglasno podporo mojega predloga.  

 

Še zadnji del sklepa, četrti del: »Potrjene subvencije k 

cenam veljajo od 1. 10. 2022 dalje.« 18 svetnic in svetnikov 

je za. Hvala lepa.  

 

Hvala lepa Vesna in predstavnicam Komunalnega podjetja Tržič 

za vaš trud, za vaše delo.   Že vnaprej hvala za nadaljevanje 

tega pozitivnega poslovanja.  

 

Prehajamo na 8. TOČKO DNEVNEGA REDA - PREDLOG ODLOKA O 

USTANOVITVI REŽIJSKEGA OBRATA OBČINE TRŽIČ - PRVA OBRAVNAVA. 

Tukaj bi prosil za razlago našega direktorja.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala lepa podžupan. 

V bistvu gre za po eni strani posledico inšpekcijskega 

nadzora, kjer je tržni inšpektor ugotovil, da Občina Tržič 

ni registrirana za spremljajoče storitvene dejavnosti v 

kopenskem prometu, kamor spada tudi obvladovanje cestne 

infrastrukture cestninskih postaj, mostov, tunelov in 

parkirnih prostorov. Gre za to, da se je inšpekcijski nadzor 

vršil na enem izmed parkirišč, kjer je potem tekom 

inšpekcijskega nadzor tudi to ugotovljeno. Zdaj, občine ne 

moremo biti registrirane za nič, razen kar je splošna 

dejavnost uprave. AJPES pač ne dovoljuje oziroma tudi 

zakonske podlage ni, da bi se registrirali za poljubne 
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dejavnosti kot to lahko naredijo gospodarske družbe. V 

pogovoru oziroma dopisovanju z inšpektorjem se je kot 

najboljša rešitev izkazala, da se znotraj občinske uprave 

ustanovi tako imenovani režijski obrat, ki se lahko 

registrira tudi za druge dejavnosti. Naša občinska uprava 

režijskega obrata že nekaj časa nima in službe niso 

organizirane na tak način. Veliko pogodb, kar se tiče 

gospodarskih javnih služb oziroma večina je sklenjenih s 

Komunalo Tržič kot koncesionarjem, ki je v 100 % lasti. Ne 

glede na to občina izvaja dejavnost, se pravi obratovanja 

parkirišč še vedno sama. Mi smo zdaj, zato, da ne bo zgolj 

in samo tujek režijski obrat, pripravili tipski odlok o 

ustanovitvi režijskega obrata in sicer, da je ustanovljen za 

opravljanje lokalnih gospodarskih javnih služb, ker je 

njihovo izvajanje v javnem interesu. To je zdaj taka splošna 

dikcija. Kar pomeni, da v kolikor bo nekoč želja, da bi se 

gospodarske javne službe tudi izvajale oziroma upravljale 

znotraj režijskega obrata ta podlaga obstaja. Smo napisali 

zato, da se ne bi posegalo v obstoječa razmerja do komunale, 

se pravi na področju oskrbe s pitno vodo, cest, javnih 

površin in tako naprej, da režijski obrat izvaja dejavnost 

obratovanja parkirnih površin, kar precej presega 

upravljanje z napravami in sistemi za zagotavljanje 

plačevanja parkirnin. To pomeni, da se bo v proračunu odprla 

zgolj evidenčno nova proračunska postavka »režijski obrat«, 

kjer se bodo zbirale oziroma iz katere se bodo komunicirali 

odhodki. Nanjo se bodo knjižili tudi prihodki. Zdaj, v 

kolikor bo v prvi obravnavi ta odlok potrjen bomo za drugo 

obravnavo po skrajšanem predlogu pripravili, ki smo ga tudi 

že predložili k Odloku o dopolnitvah odloka o organizaciji 

in delovnem področju občinske uprave Občine Tržič, ker s tem 

odlokom posežemo tudi v tisti odlok oziroma se mora 

nomotehnično uskladiti. Toliko z moje strani. Hvala lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Jaz bi samo še dodal, da v bistvu ta 

odlok je zdaj v prvem branju. Do drugega branja imamo še kar 

nekaj časa, da ga pregledamo in mogoče damo tudi še kar nekaj 

časa, da ga pregledamo. Mogoče damo pripombe še na posamezne 

člene,  ker se to ponavadi dogaja. Tako, da je stvar odprta 

še en mesec in imate možnost tudi to pregledati. Če kakšnemu 

kaj ni jasno raje vidimo, da najprej vprašate in potem 

predlagate kakšne spremembe, da ne bomo preveč okrog tega 

komplicirali. Razprava svetnic in svetnikov. Najprej odbori. 

Ste kaj pregledali? 
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VIDA RAZTRESEN (ODBOR ZA DRUŽENE DEJAVNOSTI): Mi smo samo 

pregledali in ni bilo bistvenih pripomb.  

 

NEJC PERKO (ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR):Predlagamo v sprejem. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Odpiram razpravo svetnic in 

svetnikov. Ima kdo kakšno vprašanje na to temo? Da mu kaj ni 

jasno? Da ima kakšen predlog, kakšno stvar dodati, kaj 

dodati? Drago, izvoli. 

 

DRAGO ZALAR: Kakšen je rok postavljen s strani inšpekcije, 

da se odpravi? 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Mislim, da je bilo 

za to zadevo devet mesecev. Samo, zdaj ste me dobili, da ne 

vem.  

 

DRAGO ZALAR: Ampak imamo čas? 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Smo pred rokom, dalo 

se bo tudi dogovoriti… 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Za podaljšanje. 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Se lahko poda 

prošnjo. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še kdo? Če ni več razpravljavcev, 

potem zaključujem to točko. Preverimo stanje, številčnost, 

v dvorani. Trenutno nas je prisotnih 17 svetnic in svetnikov.  

 

Predlog sklepa je sledeč: »Sprejme se predlog Odloka o 

ustanovitvi Režijskega obrata Občine Tržič v prvi 

obravnavi.« Kdo se s tem sklepom strinja? Sklep je soglasno 

sprejet. Hvala lepa.  

 

Prehajamo na 9. TOČKO DNEVNEGA REDA - OSNUTEK ODLOKA O 

PRORAČUNU OBČINE TRŽIČ ZA LETO 2023 – PRVA OBRAVNAVA.  Vabim 

našo šefico računovodstva k nam. Jaz bi samo za začetek malo 

uvodnega nagovora vam povedal. Proračun za leto 2023 

pravzaprav, če smo pošteni, ni ravno naša naloga, da ga 

sprejemamo ali predlagamo. Ampak smo ga enostavno sklenili 

predlagati v sprejem iz več razlogov. In sicer, da  nov sklic 

občinskega sveta, ki se verjetno na prvem sestanku, tudi na 

drugi seji verjetno še ne bo znal čisto dobro obnašati in 

bom rekel, če ne bodo čisto v toku tega. Da bi mi v bistvu 
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jim olajšali delo na začetku in da omogočimo vsem našim 

zavodom, vsem našim društvom in tudi občinski upravi normalno 

funkcioniranje in normalno financiranje, smo se odločili, da 

ta predlog proračuna vseeno predlagamo in da ga vam 

predstavimo. Glavno vodilo, kar se mene tiče, je bilo, da 

mora biti proračun izredno varčevalno naravnan. Mi poznamo 

trenutne cene energentov, materialov, storitev in vidimo, da 

so zelo visoke. Ne vemo kaj se bo zgodilo po novem letu. Ali 

bodo te cene nižje, kar jaz močno dvomim, ali bodo še višje. 

Zato smo z veliko rezervo tak proračun pripravili. Dali smo 

vse tiste postavke, za katere po letošnjih cenah vemo, ko 

smo pozvali zavode in te naše, bom rekel, proračunske 

porabnike, ki jih moramo financirati, oni so nam povedali,  

na osnovi letošnjih cen, kakšni so njihovi stroški. To so 

letošnje cene. Za naslednje leto ne vemo. Mi smo te cene, ki 

smo jih dobili od naših proračunskih porabnikov upoštevali. 

Jih nismo nič napihnili. Smo dali take, kakor so bile. Kar 

je tega denarja za ta obvezna financiranja iz proračuna, kar 

smo tam potrebovali, smo morali nekje drugje vzeti. Jemali 

smo tako, povsod po malo. Nikjer nismo vzeli veliko, ampak 

povsod smo po malo, ker smo smatrali, da če vsak malo na 

svojem področju prihrani ali se malo bolj racionalno obnaša, 

potem bomo ta proračun zaprli in bomo omogočili vsem tem 

našim porabnikom, malo bolj varčno, ampak vseeno nemoteno 

delovanje. Tako, da jaz vas prosim, da ta proračun dobro 

pregledate, dobro premislite kakšne boste imeli zahteve po 

povišanju posameznih postavk, ker gre za to, da enostavno 

naslednje leto preživimo. Skromno, ampak da ga preživimo. 

Kar pomeni, da mora vsak na svojem področju malo razmisliti 

kako se da kaj racionalizirati, kako se da kaj prihraniti in 

da se vseeno kolikor toliko normalno tiste njegove dejavnosti 

odvijajo. Toliko samo v razmislek za začetek. Zdaj vam bo 

Meta predstavila proračun, ta predlog, v podrobnosti. Potem 

se bomo okrog tega pogovorili. Hvala lepa za pozornost. Meta, 

izvoli.  

 

MARJETA MAČEK (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA FINANCE, JAVNA 

NAROČILA IN DIGITALNI RAZVOJ): Hvala lepa. Lepo 

pozdravljeni. Jaz bi tudi poudarila, da smo proračun, 

osnutek, pripravili v izredno negotovih gospodarskih in 

makroekonomskih razmerah, tako da se lahko že zdaj med prvim 

in drugim branjem zgodijo kakšne spremembe, ki jih bomo 

morali vključiti. Sicer je predvideno, da nov občinski svet 

bo lahko takoj ali kmalu po Novem letu predlagal rebalans 

tudi kar se tiče investicij ali kakšnih drugih programov, 

tudi morebiti želel uvrstiti, jih mi nismo. Sicer je eno 
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glavnih vodil bilo tudi, da smo že zdaj predlagali proračun 

to, da končamo projekt DRR2 nemoteno. Kot veste je to eden 

od največjih projektov, ki trenutno teče. Za letošnje leto 

je predvideno 5.500.000. V naslednjem letu še nadaljnjih 

1.600.000. Drugi razlog, tudi zelo pomemben, je to, da se 

izognemo začasnemu financiranju, kar pomeni, da se javni 

zavodi, društva in te stvari normalno financirajo s pogodbami 

in da ni potrebno dvanajstin računati po tem kar je bilo 

realizirano v letošnjem letu. Če povem v številkah se 

proračun za leto 2023 nekoliko zmanjšuje glede na leto 2022 

in sicer prihodki za dobra 2.000.000, odhodki za dobre 

4.000.000 eur. Načrtujemo proračunski primanjkljaj, ki ga 

bomo pokrili s prenosom neporabljenih sredstev, ki bodo letos 

ostala predvidoma na računu. Dolgoročno zadolževanje za 

drugo leto trenutno ni predvideno. Na prihodkovni strani se 

najbolj zmanjšujejo transferni prihodki. Sem notri pašejo 

prihodki iz državnega in evropskega proračuna za 

sofinanciranje investicij. Na odhodkovni strani se prav tako 

najbolj zmanjšujejo investicijski odhodki in sicer iz 

razloga, ker se dve večji investiciji zaključujeta in to sta 

DRR2 in energetska obnova gradu Neuhaus. Pomembno, kar je in 

se navezuje na aktualne razmere na trgih so tekoči transferi. 

Sem notri spadajo transferi za delovanje javnih zavodov, 

transferi za delovanje društev in doplačilo občanom za razne 

storitve, ki jih občina mora doplačevati. Ti transferji so 

se nam povečali v sumi za skoraj pol milijona in sicer 

najbolj na račun izrednega povečanja stroškov za prevoze 

učencev v osnovne šole. Če rečem, v bolj stabilnih časih smo 

za to namenjali okrog 200.000 eur, za drog leto imamo 

predvideno 600.000 eur. Poleg tega se tudi za socialno 

varstvene zavode za pomoč na domu povečujejo sredstva in kot 

smo že pri prejšnji točki povedali zaradi blažitve situacije, 

draginjske, se povečujejo tudi subvencije za odpadne vode in 

subvencije za oskrbo z vodo. Skupaj za javne zavode namenjamo 

primerjalno z letom 2022 približno 130.000 eur več. Ampak še 

nismo popolnoma se uskladili z njimi. Tudi oni so bili v 

velikih dilemah kako oceniti strošek energije za drugo leto. 

Nekateri so že od takrat, ko smo dali gradivo ven ugotovili, 

da so preslabo ocenili in so že podali predloge za povišanje. 

Tako, da te stvari se bodo verjetno v naslednjem branju 

spremenile. Od investicij bi mogoče samo največje naštela. 

Se pravi se Aglomeracija Loka, DRR2 projekt. Sicer imamo 

notri v proračunu še kar precej velik znesek še zmeraj 

predviden za izobraževalno športno središče Križe, vendar 

mislimo, da tega denarja v drugem letu ne bomo porabili, 

zaradi tega, ker postopki za urejanje zemljiških zadev in 
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vse kar je potrebno za gradbeno dovoljenje tečejo počasi. Se 

premikajo. Potem, za investicijsko vzdrževanje občinskih 

cest smo namenili 300.000 eur, tako precej na okroglo, če 

rečem, bianco. In sicer ravno zato, da nov mandat oziroma 

nova sestava občinskega sveta lahko se bo opredelila na 

katerih lokacijah je bolj nujno, na katerih se lahko mogoče 

še počaka. Potem, letos se zaključuje energetska sanacija 

gradu Neuhaus, za prihodnje leto je predvideno 250.000 eur 

še za delno ureditev notranjosti. Eden od večjih projektov 

je tudi dozidava Osnovne šole Helene Kuhar v Kranju. To smo 

sicer že imeli v proračunu že v letošnjem, vendar se podobno 

kot mi, tudi občina Kranj srečuje s podobnimi problemi in 

sicer s podražitvami gradbenih storitev. Tako, da se je ta 

izvedba tudi premaknila iz letošnjega leta v naslednje. 

Hkrati se je še enkrat podražila, kar se občine Tržič tiče. 

Potem imamo še razne druge, se pravi, obnove vodovodov, 

investicijsko vzdrževalna dela po objektih javnih zavodov. 

Ne bom naštevala vsega. Tako, da toliko bi imela jaz v grobem 

za predstaviti.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Meta, hvala lepa. Direktor, še kaj za 

dodati? 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Jaz sem lahko kratek. 

Tisti, ki boste še naprej svetniki, da poudarim, da kakor 

jaz poznam oziroma gledam razmere na svetovnih trgih in 

drugače bo naslednje leto izjemno zahtevno. Tudi naslednje 

vodstvo občine in občinski svet bo imel odgovorno nalogo na 

marsikaterem področju. Mi smo se držali dogovora, ki je bil 

sklenjen in sicer se novi projekti niso odpirali. Poskušali 

smo vzdržati nivo financiranja javnih zavodov v skladu z 

njihovimi potrebami in podražitvami. Kot je poudaril 

podžupan je vprašanje, če bo to  zadostovalo, kaj bo prinesla 

zima in potem novo leto. Če ne bo potrebno, to vam želim 

položiti na srce, tisti, ki boste naprej. Če ne bo treba že 

z rebalansom še kaj oklestiti. Bodisi pri vseh drugih 

instrumentih zadolževanja, kar ne priporočamo, da se za 

tekočo porabo zadolžuje. Toliko, mogoče z moje strani. V 

grobem. Konkretno potem.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Odbori. Najprej Komisija za proračun 

in zaključni račun. Teja, ti poročaš, verjetno.  

 

TEJA NEMEC (KOMISIJA ZA ZAKLJUČNI RAČUN IN  PRORAČUN): Ja. 

Komisija za zaključni račun in proračun se je seznanila in 
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predlagamo v sprejem. Čeprav bo verjetno veliko še na to 

temo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Odbori. 

 

VIDA RAZTRESEN (ODBOR ZA DRUŽENE DEJAVNOSTI): Naš odbor se 

je seznanil z osnutkom in ga predlaga v sprejem. Naš odbor 

predlaga tudi, da se na seji občinskega sveta pojasni 

problematika izgradnje prizidka Zdravstvenega doma Tržič, ki 

je predviden in so bila sredstva odobrena s strani 

ministrstva.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa.  

 

NEJC PERKO (ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR): Tudi naš odbor 

predlaga v sprejem.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ali bomo najprej še za prizidek 

odgovorili? Klemen, ti si čisto notri.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Sicer je bilo na 

odboru že pojasnjeno ampak dejstva so sledeča. Občina Tržič 

je pridobila sofinanciranje s strani Ministrstva za zdravje 

v višini 800.000 eur. Zdravstveni dom, kot naročnik projektne 

dokumentacije, je pridobil gradbeno dovoljenje oziroma 

projektanti so ga izbrali. Za projektno dokumentacijo na 

ravni PZI, ki je bila izdelana kasneje, je bilo ugotovljeno, 

da ima določene pomanjkljivosti. Zato smo se mi odločili, da 

bomo naročili še dodatne projektne dokumentacije, ki so 

potrebne, da bo projekt zagotovo kakovosten. Projektna 

dokumentacija že osnovna je bila, da bi dosegli roke o 

katerih gospa Raztresen govori in sicer do 30. 9. je za 

izpolnitev sofinancerske pogodbe, kar v bistvu še 

…/nerazumljivo/… danes podpisana, ker je ministrstvo ni 

poslalo prej. Do 30. 9. verjetno že tako ne bi ujeli rokov. 

Običajno je bila praksa, da kadarkoli se je to zgodilo, da 

se je z aneksom k sofinancerski pogodbi dogovorilo, da se 

sredstva potem koristijo v naslednjih letih. Takih pogodb 

imamo več, v bistvu do zdaj vse. Tokrat so bili poslani trije 

dopisi na Ministrstvo za zdravje in Ministrstvo za zdravje 

je trikrat zavrnilo našo prošnjo po podaljšanju tega roka za 

dostavo izvajalske pogodbe. Obljubili so nam, da bodo 

nadaljnji razpisi. Njihova zaveza je pisno dana. Nadejamo 

se, da bo realizirana. Zakaj niso podaljšali roka je tudi 

meni neznano. Kakorkoli, na občini Tržič se prvič srečujemo 

s tako kompleksnim projektom, ker tukaj gre za povsem drugo 
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naravo gradbenih konstrukcij in vseh zahtev. Tukaj je posebna 

smernica za izgradnjo zdravstvenih domov, kjer so bili s 

strani sodelavca na občini ugotovljene določene 

pomanjkljivosti, ki predstavljajo tveganje. Mi smo se 

odločili oziroma pretehtali, da je bistveno bolje projekt 

do-projektirati, tako da bo projektna dokumentacija 

kakovostna, da ne dopušča potem bodisi strokovnih napak 

bodisi velikih dodatnih ali nepredvidenih del. Kot verjetno 

veste, da je to praksa v Sloveniji. Kot rečeno, to so 

dejstva, denar zaenkrat, tehnično gledano, še ni izgubljen. 

Verjetno bo, ampak verjetno ga bomo tudi pridobili nazaj.  

 

Druga točka, ki je še bolj pomembna, ne glede na vse te 

stvari, ki jih mi na operativni ravni rešujemo. Letos smo 

mi, Meta ti mogoče veš, dva ali tri javna naročila 

ponavljali. Dva, prevoze, stopnišče in žarni zid ponudbe 

nismo dobili. Stanje na področju gradbenih del oziroma 

izvajalcev, sami veste,  Zadraga, Žiganja vas, nemogoče je 

pridobiti za ocenjeno vrednost izvajalca. Zelo velika 

verjetnost je bila oziroma je še, da za 3 milijone, kolikor 

jih je v proračunu, mi tega izvajalca ne bi dobili. Tudi če 

bi razpisali javno naročilo na podlagi obstoječe projektne 

dokumentacije. Na podlagi obstoječe projektne dokumentacije 

naročila ne bi mogli oddati, ker bi imeli premalo sredstev.  

 

Za konec, pod točko tri, tudi ostale občine imajo probleme 

in tudi ostale občine, nekatere so odstopile od podpisa 

pogodbe, nekatere ne bodo mogle dostaviti pogodbe do 30. 9.  

 

Kar se tiče še odnosa do ministrstva. Ko bo 30. 9., ko bo 

rok pretekel, bomo mi na portal javnih  naročil pregledali, 

se pravi 11. oktobra bomo pregledali vse občine, katerim so 

bila dodeljena sredstva. Če je na portalu javnih naročil 

objavljena izvajalska pogodba, kar pomeni, da so izpolnile 

pogoj. Če se bo ministrstvo selektivno odločalo, da bo kateri 

občini podaljšalo rok, potem bomo tudi mi ukrepali na drugi 

ravni. Bodisi pravno bodisi da bomo ponovno zaprosili da 

podaljšajo rok.  

 

VIDA RAZTRESEN: Kakšen je bil razlog, da so trikrat zavrnili 

podaljšanje roka? Kakšen je bil sploh razlog, če je že bilo 

pridobljeno gradbeno dovoljenje, če so bila odobrena 

sredstva in vse to je že bilo. Kaj je sploh vzrok? 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): To boste morali njih 

vprašati. Nam so odgovorili, da so taka pogodbena določila, 
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pika, konec. To, kar znam tudi jaz sam prebrati. Ampak, ja. 

Vsebinskih razlogov niso pojasnjevali.  

 

VIDA RAZTRESEN: Se pravi, da bo potreben nov razpis za 

pridobitev sredstev. Zdravstveni dom ne bo dograjen drugo 

leto ampak se bo to zavleklo v neznano. Ali sploh bo?  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Gospa Raztresen, 

poglejte.  

 

VIDA RAZTRESEN: Kar je nedopustno. 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Lahko je nedopustno, 

ampak nimamo tudi žarnega zidu, ker nismo ponudbe dobili, 

nimamo stopnišča Neuhaus, ker nismo še ponudbe dobili. Še 

marsikatere druge investicije ni. Kar ne pomeni, da 

zdravstvenega doma ne bo. Ampak, začeti je treba od temeljev. 

Kot sem pojasnil na odboru. Jaz odgovornosti in sodelavci, 

da gremo na javno naročilo s projektom, v katerega nismo 

prepričani in dopušča veliko možnosti nekaterih strokovno 

vprašljivih težav ob izvedbi in veliko možnosti za dodatna 

dela. Ne bomo šli v javno naročilo. To lahko naredi kdorkoli 

drugi, ki hoče, jaz tega podžupanu ne bom predlagal. Toliko. 

Ampak tukaj razpravljamo predvsem o operativno, strokovno-

tehničnih zadevah, to ni politična zaustavitev projekta.  

 

VIDA RAZTRESEN: Seveda ne. Samo pravim, en vzrok zakaj se do 

tega. Ker Radovljica je dobila. Radovljica ima.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Radovljica je imela 

prizidek že dve leti nazaj zgrajen, kakor jaz vem. Iz 

integralnih sredstev, pri čemer mislim, da je OZG prispeval 

bistveno več denarja, kot ga bomo mi pridobili. Teh tem tukaj 

ne bom odpiral, ker ne bom šel na ta nivo. Meni ni blizu 

obtoževanje nekaj kar moramo rešiti za skupno mizo. Tisti 

sestanek o katerem ste spraševali je že napovedan v 

naslednjem tednu. Gre za to, da se s projektantom uskladi 

projektna dokumentacija.  

 

VIDA RAZTRESEN: V redu. Hvala lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Odpiram razpravo svetnic in svetnikov 

na temo proračuna. Tisto kar je pod to točko najbolj 

pomembno. Melanija, izvolite.  
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MELANIJA PRIMOŽIČ: Hvala za besedo. Mene zanima samo ena 

stvar in sicer prepotrebna sanacija mostu pred Kurnikovo 

hišo. Ta most je počen in je velika nevarnost, da pride do 

katastrofe. Tukaj nisem nikjer  zasledila, da bi bilo kaj 

sredstev namenjenih za projektno dokumentacijo tega mostu. 

Kot je bilo rečeno, da to bo, da se bo te načrte naredilo. 

Kot je rekel bivši župan.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Tukaj smo že na začetku pojasnili, da 

smo v bistvu za investicijsko vzdrževanje ceste in 

infrastrukture namenili v temu 300.000 eur bianco. Nikjer ne 

piše za noben projekt, kaj se bo iz tega denarja izvajalo. 

Tako, da mi puščamo naslednjemu sklicu občinskega sveta, 

naslednjemu županu, da odloči kaj bo iz teh 300.000 eur 

naredil. Ali se bo celo povečalo ali zmanjšalo in se odločil 

katere odseke in katere infrastrukturne objekte bo iz tega 

denarja popravil ali izdelal nove. Tako, da na nobeni 

postavki ni nobenega odseka omenjenega, da se bo delalo. 

Prepuščamo to našim naslednikom.  

 

MELANIJA PRIMOŽIČ: Hvala. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Naprej, razprava. Izvoli, Tomaž.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Lahko se v mnenje da, za teh 300.000 še usadov 

v Palovčah ne boste zrihtali. To je majhna postavka, kar se 

tiče vzdrževanje cest in infrastrukture.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: To je čisto res, v preteklem letu je 

bilo tam denarja okrog 900.000 eur za take stvari. Saj 

pravim, mi smo morali porezati zadeve, investicije, tisto 

kar res ni nujno, da smo zadovoljili podražitvam in nujnim 

financiranjem iz proračuna.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Saj pravim, prav veliko se ne bo moralo 

narediti za teh 300.000.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Saj pravim, naslednji sklic bo mogoče 

ukinil eno investicijo v celoti in bo tisti denar 

prerazporedil v investicijsko vzdrževanje cest in 

infrastrukture.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Še enkrat ponavljamo vprašanje, ki se tiče 

financiranja krajevnih skupnosti. Kot sem že prej vprašanje 

dal, gospa Marjeta ni slišala. Sem v dilemi ali najemniki iz 

prostora dati ven in prihraniti pri energiji ali bom šel v 
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minus zaradi mogoče previsokih stroškov ogrevanja in 

elektrike.  

 

MARJETA MAČEK (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA FINANCE, JAVNA 

NAROČILA IN DIGITALNI RAZVOJ): Načeloma se obratovalni 

stroški prevalijo na najemnike in niso že vključeni v ceno.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Ni to procent …/nerazumljivo/…, kakor od 

krajevnih skupnosti. Jaz moram imeti zagotovljena sredstva, 

da se prvo račun plača, potem šele dobim nazaj od najemnikov 

te stroške. Zato sprašujem. Saj, jaz bom probal zdržati z 

vsem. Samo, če bodo te zadeve šle v enormne količine, bolje, 

da se danes zapre. Zdaj, ne vem, kako je z ostalimi 

krajevnimi skupnostmi. Jaz že zdaj dejansko capljam za 

manjšimi krajevnimi skupnostmi z več kot polovico manj 

prebivalci, kar se tiče proračuna. Zato sem rekel, da bom 

predlagal, da se Krajevni skupnosti Bistrica poveča 

proračun. Tako, kot težim že vsa štiri leta. Zaenkrat smo 

vedno skozi prišli, ker je bilo velikih investicij je vedno 

občina pomagala, nič ne bom rekel. Vse je bilo v dogovoru, 

vse je bilo sklenjeno. Velika pomoč občine je bila. Samo 

dejansko ne bo za živeti. Če gledam splošne stroške, ki bod 

nastali. Zdaj, prejšnji župan je vedno rekel, vse krajevne 

skupnosti imate preko 100.000 eur na računu. Podljubelj vem, 

da špara zato, da boste obnovili dvorano. Kovor je tukaj 

izvzet, čeprav po mojih podatkih ni izvzet. Ostale krajevne 

skupnosti nimajo nekega denarja. In če hočemo kakšne 

prireditve delati naslednje leto ti ni »šans«. Vsaka 

prireditev danes je tri, štiri tisoč evrov, en, dva tri. Za 

teh 3.000 eur moram jaz šparati celo leto. Prireditev je 

štiri ali pet. Potem vemo kje smo. Nekaj bo treba narediti. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Tudi na tem področju bo treba 

zategniti pas. Tudi na občini smo postavko za prireditve 

zmanjšali, tako da bo treba tudi na področju krajevnih 

skupnosti kakšni prireditvi se odpovedati ali narediti manj 

obsežno. Kar se tiče obratovalnih stroškov, samega Doma 

krajevne skupnosti, seveda se je treba z najemnikom 

dogovoriti in obratovalne stroške prilagoditi cenam. Treba 

se je dogovoriti. Ne gre drugače.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Meni je to jasno. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Najprej. Mladen, izvoli. 
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MLADEN NOVKOVIĆ: Hvala za besedo. Jaz bi se navezal na dopis 

športne zveze, ki smo ga dobili. Mogoče bi še kakšne zadeve 

dodal. Namreč, tudi športnim društvom za delovanje se bodo 

zadeve podražile, tako kot se bo komunali. Stroški prevozov, 

stroški energentov bodo šli gor, da se bojo igrišča rihtala. 

Vse se bo podražilo. Mi tukaj ne sledimo tem podražitvam 

tako, kot smo drugje sledili, ampak bodo zadevo znižali. 

Stvari niso tako enostavne. Društva so že zdaj, bom rekel, 

s temi sredstvi, da navežem zdaj na problematiko recimo v 

šoli, kjer imam te interesne dejavnosti. Zanimiv je podatek, 

da od teh sredstev, ki smo jih v letošnjem letu dobivali, 

ravno danes smo spisek poračunali. Za eno interesno dejavnost 

60 ur, ki jih društvo izvaja v šoli dobi od tega zneska, od 

občine sofinancirano 120 eur. Za 60 ur dejavnosti v šoli 

interesne dobi društvo 120 eur. To so taka mizerna sredstva, 

da enostavno ni variante, da bi prišlo skozi. Druga stvar, 

ki je, ne da se to tako gledati, bom znižali 15 %, bodo 

društva nekako stisnila in skoz prišla. Ko se društvo prijavi 

na tekmovanja, ekipe prijavi v tekmovanja, zdaj so se 

prijavile avgusta, ekipe posamezniki v ligaška tekmovanja. 

Karkoli, kar se prijaviš, nekako izračunaš sredstva. Mogoče, 

da boš prišel skozi. Če se to ne da narediti, zdaj že je kar 

je in če izstopiš iz tekmovanja podreš sistem. Od zveze dobiš 

kazen. Kako bodo društva plačevala te kazni. Ni to vse tako 

enostavno. Enostavno tukaj ni reči, to je manj nujno kot kaj 

drugega. Za nekoga je nujno nekaj, za drugo skupino. Mislim, 

da na ta nivo bolje, da se ne gremo spuščati. Nekdo bo rekel, 

karikiram, na občini jih je 50, je vseeno, če jih je 25. Saj 

ni nujno, da jih je 50 zaposlenih. Ni nujno. To »nujno« je 

tako zelo relativno.  

 

MELANIJA PRIMOŽIČ: Kakšna je možnost sponzorstva. 

 

TOMAŽ MEGLIČ: Je ni.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Glejte, sponzorstvo danes.  

 

MELANIJA PRIMOŽIČ: Dobijo še? 

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Ja, dobi, saj pravim, imate notri naveden, 

če ste prebrali 20 do 40 procentov je sofinancirano društvo 

s strani občine. Vse ostale ostalo je plačilo staršev, 

sponzorji in tako naprej. Tukaj bodo zelo velike težave. 

Zavedati se moramo eno. Če bojo ta društva se ugašala, nazaj 

oživljati je res kakor …/nerazumljivo/… . Tukaj, zdaj oktobra 

drug mesec bo že razpis zunaj. Če gremo s to osnovo, ki jo 
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bomo pustili tako kot je, tako kot je športna zveza navedla 

bo mogoče še šlo skozi. Če te osnove ne bo, bomo potem moral 

z rebalansi povečevati, da bojo lahko društva preživela. 

Tako, da jaz predlagam, da ta znesek na tej postavki, da se 

najdejo sredstva. Mi smo iskali sredstva, jaz sem jih iskal. 

Ne da ni nujno, ampak kje se bi mogoče dali znižati, da ne 

bi vplivalo toliko na kvaliteto bivanja v občini. Eno je 

bilo ta javna razsvetljava recimo, potem recimo kakšne druge 

postavke. Meni je na misel prišlo, recimo ta medobčinska 

redarska služba, ki je približno nas toliko košta kot vsa 

športna društva skupaj v občini. Vsak skupaj, 218.000 je 

notri v proračunu planirano, da bomo plačali redarsko službo. 

Sem šel prav ure gledati. Zanimivo je to, da imamo mi, recimo 

Cerklje ima skupaj 67 ur nadzora mirujočega prometa in 

radarja, Šenčur ima 76, mi imamo 183. Tam je občina, ni še 

enkrat manj, tam je 8.800 prebivalcev, sem šel tudi gledati 

površino in tako naprej. Da pridemo na iste ure nadzora, kot 

jih imajo v Cerkljah ali Šenčurju, imamo že ta denar notri. 

Pa mogoče še kje. Recimo tukaj imamo energetsko obnovo 

Neuhaus-a. Tam še ne vemo koga bomo dali notri, je 500.000 

tukaj v proračunu predvideno. Pa ne vemo koga bomo dali 

notri. Še zdaj ni. Tukaj bomo uničili, zdaj nočem. Mogoče se 

bo zdaj kdo našel, da je to nujno, ker je, nekomu je. Samo 

moramo biti zelo, ker tukaj gre razpis drugi mesec in tukaj 

bi prosil občinsko upravo, če se najdejo ene rešitve in tudi 

svet, da to nekako podpre in najdemo ta sredstva, da vsaj 

štartamo s tistimi osnovami. To je predlog.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Vsekakor, občinska uprava, tudi jaz 

smo odprti za take predloge. Ta proračun seveda ni 

zabetoniran tako kot smo ga mi napisali. Vse je stvar 

dogovora, samo moramo vedeti, da tam kjer ne smemo vzeti, 

tam ne bomo ne vzeli, ker ne gre. Vsaka vaša pobuda, 

kogarkoli tukaj ali kogarkoli od zunaj, ki bo prišel s 

prošnjo ali predlogom o spremembi ali o drugačnem 

financiranju, ga bomo poslušali in bomo seveda tudi probali 

najti rešitev. Tako kot za športna društva, kot za kulturo, 

kot ne vem kdo bo še se oglasil v temu mesecu dni kar imamo 

do drugega branja. Ta proračun ni fiksen. Se bomo pogovarjali 

in seveda bomo poskusili maksimalno slediti vsem predlogom, 

ki bodo prišli. Zato smo tukaj notri v občinskem svetu, da 

se pogovarjamo, da to uskladimo in da potem en dokument 

oziroma proračun nastane tak, da bo zadovoljil vsem potrebam, 

ki jih ta občina ima.  
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MLADEN NOVKOVIĆ: Samo nekaj bi še na hitrico dodal. Glejte, 

dajmo vzeti tako, da če imaš račun za elektriko 50 eur. 

Toliko je v letošnjem letu društvo rabilo za delovanje. Zdaj, 

če to znižamo na 35, vemo da bo račun 70 drug mesec. Enostavno 

ga ne moreš plačati. Ne da se bo tukaj malo zmanjšala ta 

zadeva, ampak je ne bo. Ne boš plačal, ti bojo odklopili, 

društva ne bo. V takem primeru je tudi možna kakšna 

racionalizacija, kakšna gospodarna poraba takih sredstev, 

tako da ni vse tisto, toliko smo zdaj porabili in bomo 

verjetno toliko porabili. Dajmo se malo racionalno obnašati. 

Bomo kakšno luč več ugasnili, bomo kakšen radiator izklopili, 

bomo 3 stopinje »naštimali« temperaturo. Vse se da, ampak 

treba je na obeh straneh pokazati voljo. Ne samo na občino. 

Toliko hočemo, toliko morate dati. Ne, ne, tudi mi bomo 

nekaj, kot recimo društvo, bomo nekaj pas zategnili in bo to 

za vse dobro. Se strinjate? 

MLADEN NOVKOVIĆ: Seveda se. Ampak če vemo, da bodo 

podražitve, bodo društva hudičevo morala pasove zatiskati, 

da se bodo… 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Vsi jih bomo, ne samo društva. Tudi 

šole, tudi vrtci, tudi občina, tudi muzej, vsi po vrsti. Še 

kdo za razpravo? Andraž, izvoli.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Samo vprašanje. Do kdaj je zadnji rok za 

vložitev amandmajev oziroma predlogov? Bi prosil vse 

prisotne, da se o tem pogovorimo. Da se določi datum, hočemo 

datum zadnji rok za vložitev amandmajev.  

 

METKA GABERC: Amandma je lahko tudi na seji. Predloge… 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Nekaj so predlogi, 

ki jih mi proučimo… 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Prosim za čim več predlogov, da ne 

bomo na seji potem tukaj… 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): …in jih podžupan 

vključi v predlog.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Da jih mi prej pregledamo, jih 

vključimo in se pogovorimo.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Moj predlog je, da se postavi danes datum za 

vložitev… 
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Vsekakor, predlogov. 

 

ANDRAŽ ŽITNIK: … usklajenih predlogov. Usklajuje se z 

občinsko upravo, ne. Tako, da na seji je to prepozno.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Petek 30. septembra.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Se boš uskladil. 

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Težko se je na sami seji uskladiti, ker boš 

moral povedati komu vzeti. To je moj predlog, da se danes 

postavi datum.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Petek, 30. september. Pričakujemo 

vaše predloge in pripombe. Potem par dni pred sejo amandmaje. 

Da bomo lahko v miru to proučili, se pogovorili in naredili 

nekaj tako, da bo v vsestransko korist in zadovoljstvo. To 

vas prosim. Metka, izvoli. 

 

METKA GABERC: Boste dali že odgovore, če pošljemo naslednji 

teden, boste že dali odgovore ja ali ne oziroma kaj se da 

narediti.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Sproti bomo to obravnavali.  

 

METKA GABERC: O. k., da ne boste potem na seji… 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ne, sproti se bomo usklajevali.  

 

METKA GABERC: Se strinjam z Mladenom, da bi to podprl, ampak 

ne bi ravno vzeli redarjem, ker redarji vseeno nekaj denarja 

prinašajo.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: 60.000 je prihodkov, 218.000 je odhodkov.  

 

METKA GABERC: O. k. Zanima me kaj bo s prevozi? Zakaj so se 

tako podražili… 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Samo malo. Metka, za prevoze. 

 

METKA GABERC: Ni to v takem znesku kot so se derivati 

podražili, ampak je kar večja številka. Zanima me zakaj se 

za severni priključek niso porabila sredstva? Mislim, da je 

bilo 35 v lanskem letu, se ni nič porabilo. Križe, osnovna 

šola in športne aktivnosti, ste že dogovorjeni za cesto, da 

imamo zdaj to v proračunu ali še ne?  



 

 43/49 

30. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če začnem od zadaj. Cesta pri športnem 

cestišču Križe je zdaj načelno dogovorjena. Mi se pogovarjamo 

tudi z lastniki objekta, ki so solastniki tega zemljišča, ki 

bi ga mi radi za izgradnjo te šole kupili. Pogovori tečejo, 

grejo v pravo smer, se pogovarjamo. Nismo še čisto na koncu. 

Ampak jaz ocenjujem, da bo to storjeno še letos, tako da za 

naslednje leto, kar je tega denarja pripravljenega ga bomo 

kar začeli trošiti. Treba bo najprej narediti projekt. Pred 

začetkom gradnje izvesti obe cesti, tako cesto, ki bo peljala 

na parkirno mesto za to središče, kot tudi izvozno cesto za 

tri lastnike tega objekta. Tako, da ja, teče zadeva v pravo 

smer. Pogovarjamo se, iščemo rešitve. Smo jih že našli nekaj. 

Nekaj jih je že na mizi, tako da gremo v pravo smer. Verjamem, 

da bomo, kar se tega tiče, letos zmagali.  

 

METKA GABERC: Je kakšna možnost, da kakšne 10 »jurjev« tam 

odškrtnemo in kam drugam damo ali je ta znesek namenjen 

projektni dokumentaciji.   

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ni samo projektna dokumentacija, gre 

tudi za izvedbo, da dobimo gradbeno dovoljenje prvo za 

parkirišče in uvozne ceste. Vse so možnosti. Bomo pogledali 

kakšne so zahteve in koliko lahko s posamezne postavke komu 

ugodimo. Ne bo šlo to v nedogled, povsod bo treba malo, bom 

rekel, se prilagajati in racionalizirati, bomo ta  proračun 

zaprli kot se gre.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Če nadaljujem od 

podžupana tukaj, res moram tudi jaz poudariti, da je podžupan 

celo poletje v bistvu namenil iskanju soglasja, ne zgolj s 

strani s temi tremi lastniki objekta, ampak tudi z ostalimi, 

zato da se je našla zdaj načelna rešitev glede ceste, ki bo 

potekala mimo vrtca. Se pravi z levim zavojem pred vrtčevsko 

zelenico. Tista dreves bomo odstranili, na to smo pristali. 

Zadeve gredo v pravo smer in če bo dosežen končni dogovor bi 

bilo mogoče v naslednjem letu res priti do gradbenega 

dovoljenja in tudi do razpisa. Mislim, če bi se zelo hitro 

dogovorili. Tako, da tam notri so tudi sredstva za izvedbo, 

ker nismo v proračunu spreminjali finančne konstrukcije. Tam 

imamo tudi odločbo in pogodbo o sofinanciranju. Na tej 

pogodbi so nam odobrili prenos za IŠS Križe.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Podaljšali. 
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KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Ker je bilo 

predvideno že za 2020, ampak so nam iz 2022 v 2023 prenesli. 

Kar se tiče prevozov je stanje tako, kot za elektriko, po 

domače povedano. Občina Tržič je junija pravočasno začela z 

javnim naročilom za dva sklopa. En sklop obsega bistveno 

večji prevoz šolskih otrok na območje osnovnih šol v občini 

Tržič, drugi je prevoz za otroke s  posebnimi potrebami za 

osnovno šolo Helene Kuhar. Prvo javno  naročil je bilo 

neuspešno, ker so ponudbe za 2.5 krat presegale ocenjeno 

vrednost in zagotovljena sredstva v proračunu. Tako da smo 

najprej, ker taka ponudba je nedopustna, če nimaš dovolj 

denarja, smo z veliko napora prerazporedili sredstva na to 

postavko in ponovili javno naročilo, kjer smo dosegli vseeno 

neko zmanjšanje tega povišanja iz 2,5 krat smo prišli na 2 

cela in še nekaj. Govorim zdaj tako okvirno. Realnost je 

taka, hočem to povedati zakaj smo morali tudi prerazporediti. 

Prevoz otrok je zakonska obveznost občine in si ne sme 

dovoliti, da 1. septembra nima prevoznika. Na obeh javnih 

naročilih, tako prvem kot drugem. Tako za en sklop, tako kot 

za drugi sklop smo pridobili po eno ponudbo. Potem nimaš 

izbire.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ni konkurence.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Na koncu podpišeš 

pogodbo. Drugo javno  naročilo smo prestrukturirali, v 

smislu, prej smo imeli štiriletne pogodbe, da smo šli v 

enoletno pogodbo ravno zaradi teh fluktuacij, ki se dogajajo 

na trgu. Tako, da to nam delno je znižalo stroške in potem 

tudi neko odvisnost od izbire.  

 

Glede severnega priključka jaz zdaj res razlogov čisto 

natančnih ne poznam. Je uvrščen… 

 

METKA GABERC: Saj zato, ker prej niso bila porabljena 

sredstva, zdaj je spet na novem osnutku.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Ja, za OPPN, zato da 

se nadaljuje. Ne vem kje so bile težave. Bomo tudi pisno 

odgovorili, lahko samo tebi, ali v drugem branju.  

 

METKA GABERC: Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Jaka, ti si hotel še.  
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JAKA JANKOVEC: Najprej imam vprašanje, glede na to, da se 

ponovi postavka za pločnik v Seničnem. Isti znesek, kako smo 

v temu letu napredovali kar se tiče odkupa parcel in 

nadaljevanje gradnje pločnika.  

 

Potem še druga zadeva, to me najbolj žalosti, da še zmeraj 

nismo vključili participativnega proračuna v naslednje leto, 

proračun. Participativen proračun se je izkazal za zelo 

pozitivne ukrep občin. Tukaj po Gorenjskem je kar nekaj 

občin, Kranj, Jesenice, Radovljica. Povečujejo aktivacijo 

občank in občanov. Zato bi za začetek lahko vsaj manjši 

znesek lahko našli in štartali s tako obliko. Mislim, da je 

bi našlo kakšnih par tisoč evrov za ta namen. Da bi mogoče 

to še vključili v letošnji proračun.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Grem jaz zdaj od zadaj. Kar se tiče 

participativnega proračuna sem imel tudi jaz na začetku leta 

to idejo, da bi krajevnim skupnostim, ne tako kot ostali 

delajo, referendum, stroške referenduma, razpisi in te 

stvari, to pobere denarja cel kup. Jaz sem mislil narediti 

v bistvu, financirati po krajevni skupnostih, glede na 

število prebivalcev, da bi potem v krajevnih skupnostih 

ljudje povedali kaj si želijo in preko krajevnih skupnostih 

tudi te njihove projekte in želje speljali. Ampak, glede na 

to dano situacijo, ki se je zdaj pojavila sem od tega 

odstopil, ker enostavno ne vidim tega denarja, da bi ga v to 

stvar dal. Tudi tam smo zdaj zategnili te stvari. Stvar je 

seveda potem tudi za naprej odprta. Jaz sem tudi za to, da 

se krajanke in krajani bolj vključijo v te investicije 

občinske, da povejo kaj bi želeli v tistem svojem okolju 

imeti in potrebujejo. Da potem v bistvu preko krajevnih 

skupnosti, zato jih tudi imamo, zberejo te predloge in potem 

krajevna skupnost naprej posreduje v bistvu, glede na tisto 

vsoto, ki je na razpolago za take investicije. Tako, da letos 

žal tega nismo mogli, nisem mogel notri vključiti, ker na 

vseh področjih tega denarja res manjka.  

 

JAKA JANKOVEC: Če smem, to mi je jasno, da je treba 

zategniti, samo se mi zdi, da bi se našle kakšne postavke. 

Mogoče gor, doživljajski park svete Ane lahko še eno leto 

počaka, glede na to, da se po nekaterih informacijah ustavlja 

s pridobivanjem ponudbe. Se je nekaj zakompliciralo, sem 

slišal. 40.000, po moje, da je postavka. Tako, da če je samo 

ta denar plus to kot ste rekli, referendum, živimo v dobi 

digitalizacije in bi mogoče s kakšno digitalno platformo, ki 

je že postavljena za izvedbo takih stvari. Saj participativen 



 

 46/49 

30. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

proračun se uporablja že od leta 1989 in ga uporabljajo tudi 

milijonska mesta. Ne samo ta manjša slovenska mesta. Tako, 

da mogoče, če bi našli skupen jezik in nekaj, da bi vsaj 

manjši del vključili, ker se mi zdi, da bomo s tem tudi mlade 

aktivirali v vključevanje podajanja predlogov. Še zmeraj je 

med mladimi prepričanje, da pač so v krajevnih skupnosti, da 

imajo vpliv starejši občani.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ni nujno. Vsak ima možnost kandidirati 

v svet krajevne skupnosti, se vključiti tam notri, tisti, ki 

ima željo in bo tudi potem svoje želje in potrebe lahko preko 

tega uresničeval. Tako, da tukaj teh izgovorov, da se mladi 

ne morejo vključiti ni, to jaz ne sprejemam. Lahko se 

vključujejo kamorkoli. Lahko se vključujejo tudi v občinski 

svet s kandidaturo. Lahko kdorkoli, kadarkoli pride tudi na 

občino in predlaga marsikatero stvar. Tako, da enkrat v 

prihodnosti bo, v tem danem trenutku tega žal res ne moremo 

speljati. Prvo vprašanje je bilo? 

 

JAKA JANKOVEC: Pločnik Senično. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Boš ti? 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Mi smo v tem oziroma 

v teh preteklih dneh dobili recenziran projekt, tako da so 

zdaj pogoji izpolnjeni. Za zemljo, da je bila odkupljena, 

zdaj tudi točno ne vem. Bom tekom seje izvedel. Se pravi, 

recenzija projekta takrat, ko sem na zadnje spraševal je 

zdaj narejena, kar pomeni, da so projektno pogoji izpolnjeni. 

Sem preveril, da takrat, ko prvič spraševal kako je z zemljo 

in tam baje soglasje za to fazo pločnika pri lastnikih je. 

Zdaj ali je vse odmerjeno in preneseno ne vem. Bi rekel, da 

mislim, da še ne. Ampak že to, da je načelno soglasje je 

veliko, da se pogajamo glede cene zemljišč, ampak mislim, da 

bo šlo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Tam je tudi malo manjši problem, ker 

ta cesta je malo višje kategorije in ima tudi ob cesto dosti 

široko. Tako, da tisto ob cesti je državno in mogoče se bodo 

kakšne manjše parcele res morale odkupiti in dobiti od teh 

lastnikov, ampak po večini je tudi ob cesti tega pasu dosti 

in se bo dalo izvesti.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Nekaj je treba, 

mislim, da je tudi predvideno. Ključno je to, recenzija.  
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JAKA JANKOVEC: Da smo naredili korake, tam je veliko otrok 

in tega in super, da smo to naredili.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ker tam je sprojektirana zadeva, tudi 

so, ko pride do avtobusne postaje, so na vozišču pločniki, 

javna razsvetljava. Tako, da to je potem treba samo še 

narediti. Seveda, prvo pridobiti vsa ta soglasja. Še kdo za 

razpravo okrog proračuna? Metka.  

 

METKA GABERC: Glede na to, da povsod dvigate, bi vi kot 

občinska uprava, kot občina naslovili še eno skupinsko pismo 

podjetjem v Tržiču čez noč ugasnili. Na primer hipermarket 

imajo celo noč razsvetljeno. Bi se to dalo? Eno prošnjo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Mi smo Mercator že opozorili. Kar 

nekaj časa so bile ugasnjene, zdaj so spet prižgane.  Je 

tako, da to kar oni potrošijo in kar imajo oni obratovalnih 

stroškov ni naš… 

 

METKA GABERC: Seveda. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Bodo rekli, kaj vas briga. Nič ne bi 

bilo narobe, če bi tudi oni pri sebi kaj razmišljati. Saj 

bodo morali v končni fazi. Saj jih bodo stroški prisilili v 

to, da bodo morali gledati. Lep primer zdaj Plinovoda Tržič 

Petrol, prej 15 ali 20 let nihče ni pogledal inštalacij, 

zdaj hodijo po celem Tržiču in gledajo kje kakšen ventil 

spušča in kakšen priključek. Seveda, zdaj, ko je plin tako 

drag, oni so dobili omejitev cene prodaje plina. Zdaj lahko 

delajo to in  zategujejo tiste, bom rekel, »fitinge«, da jim 

plin ne spušča. Tako, da tudi v gospodarstvu se bodo morali 

temu prilagoditi. Treba bo biti pozoren na vsako izgubo, če 

bodo hoteli še kakšen dobiček imeti in preživeti. Tako, da 

ja.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Mogoče si pozabil 

povedati. Mi smo naslovili na vse javne zavode, katerih 

ustanoviteljica je občina Tržič, dopis, ki ga je podpisal 

podžupan, da so pred nami težki časi in da je potrebno resno 

pristopiti k zadevi. Zraven smo priložili dve brošuri katerih 

izseki so obešeni tudi po naši občini, če ste pogledali. V 

naslednjem tednu imamo organizirano tudi delavnico z vsemi 

predstojniki in tehničnimi sodelavci, ki upravljajo 

kotlovnice, razsvetljavo, karkoli, kakšni so praktični 

koraki k zmanjšanju porabe. Tudi na občini se že pogovarjamo 

z upraviteljem kotlovnice, da bomo spustili temperaturo 
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ogrevanja na najnižjo dovoljeno. Verjetno tudi, glede na to, 

da je stavba stara in ima različne temperaturne vplive vsaka 

posamezna pisarna, da bomo tudi kaj pomerili kako se dogreva 

s kakšnimi kaloriferji in tako naprej. Tako, da resno 

razmišljamo. Ker ne pomaga, da zmanjšaš centralno kurjavo, 

potem dodatna, saj gospod Zalar verjetno ve, kako je to šlo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če ni več razpravljavcev, potem to 

točko zaključujem. Ponovno se preštejmo koliko nas je v sejni 

sobi trenutno. 20 svetnic in svetnikov je trenutno prisotnih.  

 

Prebral bom predlog sklepa: »Občinski svet sprejme Osnutek 

odloka o proračunu Občine Tržič za leto 2023.«  

 

Kdo se s tem sklepom strinja? Soglasno smo sprejeli.  

 

Hvala lepa za vaše razumevanje problemov. Lepo vas prosim, 

do tistega roka, kot smo rekli. Predvsem so dobrodošli 

predlogi in pripombe, preden se gremo kakšne amandmaje, da 

skupaj probamo rešiti zadeve.  

 

Prehajamo na 10. TOČKO DNEVNEGA REDA, hkrati zadnja. Tista, 

ki smo jo dodali SKLEP O DELNI POVRNITVI STROŠKOV VOLILNE 

KAMPANJE ZA LOKALNE VOLITVE 2022. Tukaj nam bo direktor malo 

več povedal okrog tega.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala lepa. Da ne 

bom predlog, v bistvu gre za povsem identičen sklep, kot je 

bil sprejet štiri leta nazaj. Se pravi, s skupnimi stroški 

volilne kampanje se omejijo dejansko zakonsko najvišje, kar 

pomeni 0,4 eur na posameznega volilnega upravičenca za 

volitve župana. Na največ 0,25 eur na posameznega volilnega 

upravičenca za prvi krog in dodatnih 0,15 na volilnega 

upravičenca za morebitni drugi krog. Kar se tiče povrnitve 

stroškov volilne kampanje 0,33 eur za vsak dobljeni glas za 

svetnike, ki dosežejo mandat oziroma za organizatorje 

volilnih kampanj, ki dosežejo mandat 0,33 za dobljeni glas. 

Za organizatorje volilnih kampanj katerih kandidati do 

dosegli najmanj 10 % od skupne števila volilnih upravičencev 

dobijo 0,12 eur na dobljen glas v prvem krogu in 0,12 za 

morebitni drugi krog.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Odbori, niste mogli obravnavati, ker 

je bilo prepozno menda. Ste odbori kaj rekli okrog tega? 

Vida, ste kaj rekli na odbori okrog stroškov? Razprava 

svetnic in svetnikov. V glavnem je to več ali manj ustaljena 
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30. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

praksa. Kot mora biti jasno, tukaj lovimo samo zakonske roke, 

da to pravi čas sprejmemo. Dajmo se še enkrat prešteti, še  

zadnjič danes. 20 nas je še vedno v dvorani. Vsi smo zdržali 

do konca.  

 

Predlog sklepa je sledeč: »Sprejme se Sklep o delni povrnitvi 

stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022 v občini 

Tržič.« Kdo se s tem sklepom strinja? Soglasno smo tudi ta 

sklep sprejeli.  

 

Hvala lepa vam za udeležbo. Naj vas na koncu samo še povabim, 

sobota bo deževna, nedelja je napovedano lepo vreme. V Tržiču 

se dogaja v organizaciji Krajevne skupnosti Tržič en dogodek. 

Ste povabljeni, da pridete nanj. V Žiganji vasi imamo, bomo 

tudi prestavili na nedeljo…. Hvala lepa še enkrat vsem 

skupaj.  

 

Seja je bila končana ob 19.30 uri.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


